
1 Budapest Fővá ros X. kerület Kőbánya i önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 
2019. február 21-én megtartott ülésén, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 

Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. 1. em. 115.). 

Az ülés kezdetének időpontja: 9.30 óra 

A jelenléti ív szerint jelen vannak: 
D. Kovács Róbert Antal polgármester, 
dr. Pap Sándor, Radványi Gábor, Weeber Tibor alpolgármesterek, 
Agócs Zsolt, Bányai Tibor Péter, Dr. Fejér Tibor, Gál Judit, Mácsik András, Marksteinné 
Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor Imre, Patay-Papp Judit Vivien, Szilágyi-Sándor András, 
Tóth Balázs, Tubák István, Varga István. 

Távolmaradását előre jelezte 
Somlyódy Csaba 

Elnök: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: A Képviselő- testület 16 fővel határozatképes. 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián jegyző 
Hegedűs Károly aljegyző 
Hatósági Főosztály 
Humánszolgáltatási Főosztály 
Jegyzői Főosztály 

Főépítészi Osztály 
Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 
Kőbányai Közterület-felügyelet 
Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 
BRFK X. kerületi Kapitánysága 
Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Központ 
köbeszerzésitanácsadó 

Meghívottak: 
Jegyzői Főosztály 

Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 
Humánszolgáltatási Főosztály 

Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 
Óhegy Polgárőr Egyesület 

Távolmaradás oka 
hivatalos elfoglaltság 

dr. Mózer Éva 
Ehrenberger Krisztina 
dr. Szüts Korinna 
Korányiné Csősz Anna 
Mozsár Ágnes 
Rappi Gabriella 
Fodor János 
Szabó László 
dr. Gyetvai Tibor 
Győrffy László 
dr. Magyar Adrienn 

dr. Egervári Éva 
dr. Szabados Ottó 
dr. Kappel Patrícia Anna 
Habináné Musicz Erika 
Kálmánné Szabó Judit 
Horváthné dr. Tóth Enikő 
Deézsi Tibor 
Császár László 

~~ 1102 Budapest. Szent László tér 29. 1 Levélcím: 1475 Budapest. Pf. 35 
K~~fv~!A Telefon: +36 1 4338 201 1 Fax: +36 1 4338 221 1 E-mail: hivatal@kobanya.hu I www.kobanya hu 



Elnök: Tisztelettel köszöntöm Képviselőtársaimat, a hivatal munkatársait, vendégeinket, 
megkezdjük a munkát. A kis csúszásért elnézést kérek. Ilyenkor, testületi ülés előtt, 

szoktunk egyeztetést tartani a képviselőcsoportok tagjaival és a fél óra ma kevésnek 
bizonyult, a korábbi időszakban ez elegendő volt, de ma kicsit hosszabbra nyúlt 
az egyeztetés. Megkezdjük a munkát, az ülés nyilvános, csupán a zárt ülés elrendelésekor 
kérem, hogy a vendégek hagyják majd el az üléstermet. Kérem, hogy mindenki jelentkezzen 
be a szavazógépbe. 16 jelenlévő képviselővel határozatképes a Testület. Bejelentem, hogy a 
jegyzőkönyvet Kardosné Terebes Tímea vezeti, az ülésről hangfelvétel készül, a tanácskozás 
nyomon követhető a világhálón. Mielőtt megkezdenénk a munkát és rátérnénk a tervezett 
napirendnek a felvételére szeretnék tájékoztatót adni a szokásoknak megfelelően az elmúlt 
időszak kiemelkedő eseményeiről. Először azokról a beruházásokról szólnék, amelyek a 
városban most folyamatban vannak, illetve amelyek már lezárultak, független attól, hogy ez 
önkormányzati vagy más által végzett beruházás. Ezek közül kiemelkedik az elsőként 
említett állami fejlesztésként lezárult ún. Kőrösi irodaház átadása. Mindannyian ismerjük a 
Ballusztrád ház néven elhíresült épületet az Élessaroknál. A cég, amint megépítette ezt az 
irodaházat, rövidesen csődbe is ment. Szokták mondani, hogy amelyik cég irodaház
építésbe kezd, rövidesen esetleg erre a sorsra juthat, azért bízzunk benne, hogy ez az 
igazság nem teljesen általános érvényű, hiszen a környezetünkben nagyon sok irodaház 
épül napjainkban is. Ez az irodaház viszont itt állt közel egy évtizedig teljesen üresen, 
kihasználatlanul, míg nem a Kormány úgy döntött, hogy megvásárolja ezt az épületet, és 
ezért nem fizetett egy milliárd forintot sem, miközben az itt elhelyezett funkciókkal, más 
Budapesten bérelt irodákat kiváltva, évente több százmillió forintot tud megspórolni. Ebben 
az épületben 3 szervezeti egység került elhelyezésre. Ebből nekünk a legjelentősebb a 
Kormányhivatal X. Kerületi Hivatala, amely ideköltözött az Endre utcából a IV. emeletre, 
illetve az a Foglalkoztatási Központ, lánykori nevén Munkaügyi Központ, ami eddig a 
XVI. kerületbenműködött a Vívó utcában, és itt látta el a XVI., XVII. illetve a X. kerület 
álláskeresőit. Ez a jövőben itt fog működni az irodaház földszintjén. Kőbányán tudják 
igénybe venni majd a szolgáltatást, akik erre jogosultak. Fontos dolog, hogy egy újabb 
kormányzati funkció települt a városba az Élessarok környékére, ez a régió fejlődését 
tovább erősíti. A mi munkánk, amit itt elvégeztünk a közelmúltban az sem eredménytelen, 
hiszen a Pongrác úton átadtuk azt az orvosi rendelőt, amelyet igazából már tavaly év végén 
birtokba vehettek a házi orvosi szolgáltatást igénybe vevők. Sor került egy hivatalos 
átadóra, de tervezek még egyet, egy olyan szűrővizsgálattal, egészségügyi felvilágosító 
programmal egybekötött átadót, ahol ismét egy kicsit a kerületi lakosok 
egészségtudatosságát tudnánk erősíteni, illetve egy plusz szűrési alkalomhoz tudnánk a 
környéken élőket juttatni. Szép lett a rendelő, biztatok mindenkit, aki még nem járt a 
felújított épületben menjen el, és nézze meg. A tavasz majd el fogja hozni a környezetének a 
változását is, hiszen jelen pillanatban még a füvesített terület a zöldülésre vár, még a tél 
nyomait látjuk. Amiről még szeretnék szólni a munkáink közül az az, hogy az Újhegyi 
sétányon a 2. ütem befejezése a végéhez közeledik. Az óvoda kerítésének megépítése, illetve 
apróbb munkák elvégzése még az, amely hátra van. Jó hír, hogy ezzel párhuzamosan már a 
3. ütem kivitelezésére is megjelent a közbeszerzési kiírás. A hónap végén várható ennek a 
lezárása, bízom benne, hogy sikeresen. A Liget térről hadd említsem meg, hogy a központi 
tér fejlesztése, a Szolgáltatóház helyén kialakított park elkészült, de még nem teljes 
egészében, hiszen a tél bizonyos munkák lezárását, illetve átvételét nem tette lehetővé, az 
öntözőrendszer, szökőkút még hátra van. Fontos dolog, hogy most is folyik munkavégzés a 
területen. Az aluljáró lezárása, ami eddig kiemelt építményekkel betonlapokkal történt meg, 
az a felszíni süllyesztést jelenti a jövőben. Elbontjuk ezeket a köznyelvben "szarkofágoknak" 
hívott szörnyű építményeket, biztosítva természetesen a lejárást a jövőben is az 
aluljárórendszerbe, hiszen azt meg kellett őrizni. A Sportligetben is hatalmas munka folyik, 
biztatok minden képviselőtársamat, hogy aki még nem tettemeg, látogasson el. Elég 
riasztónak tűnik most a kép, embermagasságú vagy tízemeletesház-magasságú 
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földhányások, dombok emelkednek, onas1 mélyépítési munkák zajlanak. A 
teljes világításrendszer átépítése, öntözőrendszer és más egyéb, amit szükséges ilyenkor 
telepíteni a mélybe, illetve megkezdődött a sportpályák építésének előkészítése. Az első 
ütem az, ami ebben az évben realizálódni tud. Ez a sportpályák megépítését jelenti a 
mélyépítési munkák mellett. A következő ütemben várhatóak a játszótérfejlesztések, illetve 
a futókör kiépítése, valamint az úgynevezett szociális blokk megépítése. Ami még ebbe az 
ütembe belefér, az az uszoda előtti lépcső elbontása és egy akadálymentes új bejárat, feljárat 
megépítése a Sportligetben. Aki az Óhegy parkban jár, hasonló jelenségeknek lehet 
szemtanúja. Az Óhegy parki beruházás első üteme is elindult. Itt egy közösségi tervezést is 
lebonyolítottunk az elmúlt évek során, hiszen nagyon sokszor, több fórumon, több körben 
kérdeztük a kőbányaiak véleményét arról, hogy az Óhegyen milyen fejlesztéseket 
végezzünk el. Most az első ütemben itt is sportpályák építésére kerül sor az Óhegy park déli 
oldalán, a meglévő dühöngők helyén, illetve amellett. Itt két nagy tematikus játszótér 
megépítésére is sor fog kerülni, majd a következő ütemben, hiszen nem lehet egyszerre 
minden játszóhelyet elvenni a gyermekektől. Sor fog kerülni a Dér utcai oldalon is egy teljes 
körű átépítésre, funkció gazdagításra. Tehát most az Óhegy park déli része egy jó pár 
hónapig építési területté alakult. A kivitelező ígéretet tett arra, illetve látom is a fizikai 
megvalósítását annak, hogy a futókör használható marad az építkezés alatt is. Ez jó hír azt 
gondolom mindenkinek, aki szívesen használja az Óhegy parkot. A Hős utcáról két 
mondatot. A Hős utcai ingatlan rendezése jó ütemben halad előre. A magántulajdonú 
lakások megvásárlásánál jelentős előrehaladás történt az elmúlt hónapok során, illetve azon 
családoknak, akik majd önkormányzati bérlakásba fognak átköltözni az újonnan 
kialakítandó lakások felújítása folyamatban van. Ami a napokban zajlik a Hős utcában, az 
megint a takarítás. Az Önkormányzat a társasház kezelőjét, a Vagyonkezelőt kérte arra, hogy 
ismét takarítsa ki a Hős utcai ingatlanok belső udvarát. Az utcáról minden héten elszállítja 
a KŐKERT a fölhalmozott hulladékot, szemetet, de sajnos a belső udvarok annak ellenére, 
hogy valamivel több mint egy éve talajcserével egybekötött takarítást végeztünk, ismét fél 
méter magasan álló hulladékkal voltak terheltek. Itt a kommunális hulladék és az ablakon 
kidobált hulladék mellett nagy számban megjelenik a bútorok, bevásárlókocsik tömege, 
amelyet nyilván a közeli bevásárlóközpontból tolnak oda, majd löknek a szemétbe. Ismét 
kitakarítunk, de tudni kell persze, hogy a Hős utcában ugyanúgy, mint minden más 
társasházban még jellemző a Közterület-fenntartó Zrt. által elszállított hulladékgyűjtés is, 
ennek ellenére ez a kép jellemzi az ingatlant. Nagyon bízom benne, hogy rövidesen azért 
Kőbányának ez a fele is jelentősen meg fog szépülni. A közelmúltban került sor itt a 
Hivatalunkban egy olyan tárgyalásra, amelyet azért kezdeményeztem a szomszédos VIII. 
kerület polgármesterével, Vitézi Dáviddal, a Közlekedési Múzeum főigazgatójával, az Opera 
képviselőivel, György István kormánymegbízott úrral, Révész Máriusz kormánybiztos úrral, 
Fürjes Balázs államtitkár úrral, hogy a Kőbányai úton változzon a közlekedés helyzete. 
Nagyon szerencsétlen dolog, hogy a Kőbányai úton oldal fekvéses a villamos, a terület 
mindkét oldalának feltárását nagymértékben nehezíti, gátolja, a megközelítést sok esetben 
ellehetetleníti ez a helyzet. Amikor a Kőbányai út megújult, akkor is történt egy halvány 
kísérlet arra, hogy a villamos kerüljön középre, akkor ez nem járt eredménnyel. Úgy vélem, 
hogy ez az utolsó pillanat, amikor eredményt lehet elérni, hiszen mind a kőbányai 
oldalon, mind a józsefvárosi oldalon jelentős fejlesztések zajlanak jelen pillanatban is, illetve 
jelentős fejlesztések kerültek előkészítésre. Szerencsére úgy tűnik, hogy ez a gondolat 
minden résztvevőnél értő fülre talált. Nagyon bízom benne, hogy a mai budapesti fejlesztési 
tanácsülésen már ez tárgyalási témává válik és rövidesen a Kormány elé is kerülhet ennek 
a kérdése, hiszen előzetes becslés szerint is ez egy közel 8-10 milliárdos beruházást 
jelentene ezen a területen. Ez azért is érdekes, hiszen ha csak azt számoljuk, hogy a 
közeljövőben ezen a területen, ebben a budapesti régióban közel kétszáz milliárd forintnyi 
állami forrás mozdul meg az Operaház Műhelyházának kialakításával, az új Közlekedési 
Múzeummal, a Józsefvárosban tervezett fejlesztésekkel, a Népligetben tervezett 
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fejlesztésekkel, tehát nagyon nem mindegy, hogy milyen közlekedéskapcsolatok fognak itt 
a jövőben élni, működni, létezni. Ha ezek a beruházások lezárulnak, akkor nagyon kicsi 
lenne a remény, hogy ezt a lépést meg lehessen tenni, most ezekre felfűzve azt gondolom, 
hogy megnyílhat a lehetőség. Tárgyalást folytattunk a BKK képviselőivel arról a 
közelmúltban, hogy amikor a 3-as metró megújítása a déli szektorhoz érkezik, akkor 
Kőbányán milyen következményekkel fog járni. Nem tudjuk még pontosan, hogy erre mikor 
kerül sor, de már másfél éve folyik annak az előkészítése, hogy a közlekedést hogyan lehet 
átszervezni majd a régióban akkor, ha erre a felújításra sor kerül. Látjuk azt, hogy az északi 
szakaszon jó ütemben halad előre, tehát lassan befejeződik. Várható, hogy a közeljövőben 
Kőbányát is, illetve a környező kerületeket is eléri a metrófelújításnak a soron következő 
üteme. Azt egyeztettük, hogy milyen módon lehet majd átszervezni a közlekedést. Nyilván 
itt az egyik fő cél az elővárosi vasút igénybevétele, hiszen nekünk kiváló lehetőséget ad a 
vasút Kőbánya-Kispestről a Nyugati pályaudvar környékének elérésére. Ugyanakkor 
szerencsésebb Kőbánya a szempontból is, hogy a piros metró is viszonylag könnyen 
elérhető akár még az újhegyi térségből is, nyilván a forgalom megfelelő átszervezésével, a 
járatok sűrítésével. Egyben kezdeményeztük ismételten sokadszorra, sőt határozottan 
kértük, hogy a környező utak különösen az újhegyi utak: a Tavas utca, a Bányató utca, a Mádi 
utca mindenképpen kerüljenek megerősítésre, felújításra, hiszen ezek jelen pillanatban 
alkalmatlanok arra, hogy nagyobb volumenű buszközlekedést elvigyenek, akár még csak a 
pótlás időszakában is. Tartottunk egy tanácskozást a Hivatal Átriumában, ,,Legyen tered" 
címmel, egy bűnmegelőzési mintaprojektet szervezünk. A világban már régi gyakorlata van 
annak, hogy építészeti megoldásokkal igyekeznek a bűnmegelőzésért tenni. Valamikor a 
'70-es években indult ez a mozgalom, ez a megoldási elképzelés az Egyesült Államokból. 
Hozzánk is elérkezett, és két település Magyarországon belevág ebbe a projektbe, az egyik 
Törökbálint, a másik Kőbánya. A kiszemelt akcióterület a Kőbánya felső vasútállomás 
melletti Cadillac környékén, a volt bódék mögötti területen van, amely egy igen forgalmas 
pontja a városnak, hiszen a vasúttal nagyon sokan utaznak Kőbányáról, illetve veszik 
igénybe ezt a csomópontot. Gimnázium és lakóépületek vannak a terület mellett. Közösségi 
tervezéssel kezdtünk itt is, a gimnazistákkal már az elmúlt év végén megkezdtük a munkát. 
Megalakult egy projekttámogató csapat, a gyerekeknek, diákoknak nagyon sok jó ötlete van 
arra vonatkozóan, hogy itt mit is lehetne kezdeni ezzel a területtel, hiszen ők is használják. 
Meglepően nagy létszámban jöttek el a lakók is arra a találkozóra, ahol egyeztettük, hogy 
nekik milyen elképzeléseik lennének a területről. Ezt a projektet egyébként az Országos 
Bűnmegelőzési Tanács támogatja nyolcmillió forinttal, a mi Önkormányzatunk is támogatja, 
továbbá a HM El Zrt. mellett nagy cégek is támogatják, tehát közel 20-30 millió forintot el 
tudunk majd költeni arra, amit megálmodnak a tervezők az adott cél elérésének érdekében. 
A BKK-val folytatott tárgyalásokról elfelejtettem megemlíteni, hogy a kertvárosiak is 
örülhetnek, hiszen nagyon régi kezdeményezés az, hogy más módon, más rendben álljanak 
meg a Keresztúr felől érkező buszok Kőbánya kertvárosban. Itt is egy nagyon jelentős 
előrelépést sikerült tennünk, ugyanis áprilistól változni fog a közlekedés helyzete. A 
kertvárosiak jóval több gyorsjárati felszállási lehetőséghez jutnak kibővített időkeretben, 
hiszen kitolódik a csúcsidőszak fogalma a Kertváros esetében. Bízom benne, hogy ez a 
nagyon régi kérés, most jó megoldást hozó irányba halad. Tartottunk egy sajtótájékoztatót 
egy európai diákpályázattal kapcsolatban is. Ez egy nemzetközi pályázat több ország 
nagykövetségének képviseletével. A Szent László Általános Iskola kezdeményezte mindezt. 
Bízom benne, hogy egy sikeres projektet indítottunk el, mint ahogy sikeres a Cziffra 
Fesztivál is Kőbányán, amelynek a Mesterkurzusát a Kroó György Zeneiskolában tartották 
meg. Négy ország tizenöt zongoristájával, tíz hegedűsével. Azt gondolom, hogy a mesterek 
fantasztikus képzési élményt szerezhettek mindazoknak, akik jelentkeztek a kurzusra és 
azon szerencsések közé tartoztak, hogy részt is vehettek rajta. Köszöntöttük február 11-én, 
illetve átadtuk a díjat Kőbánya sportolóinak, annak a négy díjazottnak, akiről a Testület 
döntött. Megemlíteném még a repülőtéri zaj kérdésében tartott tanácskozást. 
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Főpolgármester úr még a Fővárosi Közgyűlés közmeghallgatásán tett arra ígéretet, hogy az 
érintett kerületek bevonásával, a Budapest egyes területein nagyon markánsan jelentkező 
zajterhelés környezetterhelés ellen határozottan fel kíván lépni. Ennek érdekében az 
érintett kerületek képviselőit, civil szervezeteket meghívott egy tanácskozásra. Radványi 
Gábor alpolgármester úr képviselte a kerületet. Abban az időben zajlott a Kőbányai úti 
villamospálya tanácskozás is, úgyhogy egyszerre több vasat tartottunk a tűzbe . A híradások 
úgy jelentek meg, hogy csak egy kerület volt jelen ezen a tanácskozáson. Ez nem igaz, mert 
minden érintett kerület ott volt a XVII., XVIII., X., XVI. meg a XIV. is. Ha minden igaz, ez a 
tanácskozás odavezet, illetve Főpolgármester úr ígéretet tett arra, hogy a Fejlesztési Tanács 
elé viszi a repülőtér kérdését is. Tegnap megkaptam a jövő nemzedékek biztosának 
jelentését is, aki szintén kiemelten foglalkozik a kérdéssel. A Kormány számára fogalmazott 
meg ajánlásokat. A Kormánybiztos úrnál az elmúlt év végén voltunk jelen tanácskozáson, 
Jegyző úr képviselte a kerületet, illetve Alpolgármester úr. Ott is megfogalmaztunk számos 
javaslatot, amelyet a jelentésbe belefoglalt a jövő nemzedékek biztosa. Egy-két előzetes a 
programokról. Ez a hétvége igen aktív lesz Kőbányán. Már egy héttel ezelőtt lezárult az a 
nevezés, amely egy futóversenyre hívta a futni, mozogni vágyókat. Úgy láttam, hogy 2000 
nevezőnél húzták meg a felső korlátot. 2000-en jönnek futni a kőbányai pincékbe a 
hétvégén. Ez biztos, hogy a környéken egy kis megterhelést fog jelenteni, mert el fogják lepni 
a Városközpontot, illetve a versenyközpont környékét. Nem tudom nevezett-e valaki a 
képviselők közül? Senki. Esetleg a jelenlévők közül? Radványi Gábor alpolgármester úr a 
megnyitáson részt vesz,de őt felmentjük a sarkantyúja miatt. (Nevetés) Semmi akadálya 
annak, hogy valaki nevezzen a március 9-ei „Jeges nap"-ra, hiszen a Mozdulj Kőbánya tavaly 
elindított programsorozata idén folytatódik. Bátran lehet jelentkezni még és korcsolyát 
húzni március 9-én az Ihász utcai Jégcsarnokban. Mindenkit várok az idei ünnepi 
megemlékezésre, fáklyás felvonulásra, melyet március 14-én 18 órára szervezünk. A 
hagyományokhoz hűen, a Centi-kápolnánál 17.30 órától lesz a gyülekezés, majd a fáklyás 
felvonulás után kerül sor a megemlékezésünkre. Március 15-én pedig a Kőrösi Kulturális 
Központ szervezésében Huszár tábor alakul a Rottenbiller parkban. Ezt is ajánlom 
mindenkinek a figyelmébe. 

A mai napirendről. Tájékoztatom a Testületet, hogy a meghívóban 16-os sorszámmal jelzett 
előterjesztés különös eljárásrend szerint került benyújtásra, a 10. tervezett napirendhez a 
bizottsági ülést követően módosító javaslat került a szerverre. A 25. tervezett napirendi 
ponthoz tartozó előterjesztés nem került benyújtásra, úgyhogy azt nem fogjuk tárgyalni. Én 
egy új napirendi pont megtárgyalására teszek javaslatot pótfelvétellel, ,,Pályázat 
lakóépületek felújítására" címmel. A tavalyi évben már lebonyolítottunk egy pályázatot e 
tárgykörben. Szerettük volna ezt minél gyorsabban kiírni, a költségvetés elfogadását 
követően, hogy a társasházi közgyűlések érdemben tudjanak foglalkozni ezzel a kérdéssel, 
föl tudjanak készülni a közös képviselők és időben meg tudják hozni a döntésüket a 
közgyűlések. Tehát azt kérném, hogy ezt tárgyaljuk meg. Van-e más javaslat felvételre? 
Nincs. Akkor az előbb ismertetettről szavazni fogunk, minősített többség szükséges a 
napirendre vételhez, indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal felveszi tervezett napirendjére „A lakóközösségek lakóépületek fejlesztését célzó 
beruházásainak támogatásáról szóló pályázati felhívás" tárgyú, 111. számú előterjesztést, 
zárt ülés előtti tárgyalással [27 /2019. (II. 21.)]. 

Elnök: Napirendről levételre van-e valakinek javaslata? Nincs. Sorrend módosításra nekem 
lenne egy javaslatom. Köszöntöm körünkben Czanka Lajosné óvodavezető asszonyt, akinek 
a napirendje valahol hátul lenne. A 21 szerencsés szám, de az egyes sem egy rossz szám. 
Javaslom, hogy tárgya juk meg a kérdést, első napirendi pontként. Kérte ezt Óvodavezető 
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asszony, úgyhogy ez a sorrendmódosító javaslatom. Erről szavazzunk először, hogy 1. 
napirendként tárgyaljuk az eredeti 21. napirendi pontot, az óvodavezető közalkalmazotti 
jogviszonnyal kapcsolatos kérelmének elbírálását. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal első napirendi pontként tárgyalja a meghívóban 21. sorszámmal szereplő 
előterjesztést [28/2019. (II. 21.)]. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el [29/2019. (II. 21.)]: 

1. Óvodavezető közalkalmazotti jogviszonnyal kapcsolatos kérelmének elbírálása (56. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

2. Az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére" 
tárgyú közbeszerzési eljárás megindítása, az ajánlati felhívás és a közbeszerzési 
dokumentumok elfogadása (86. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

3. A „Köztemetés szolgáltatás megrendelése" tárgyú közbeszerzési eljárás megindítása, 
az eljárást megindító felhívás és a közbeszerzési tervdokumentumok elfogadása (87. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

4. Beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat által a 2018. évben 
lefolytatott közbeszerzési eljárásokról (101. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

5. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi éves összesített 
közbeszerzési terve (96. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

6. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
szóló 5/2018. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosítása (74. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

7. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat adósságot keletkeztető 
ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségének 2019. évi költségvetést követő három 
évben várható összege (58. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

8. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi költségvetése, 
valamint az azzal összefüggő egyes kérdések (77. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

9. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2019. évi éves közszolgáltatási szerződés 
módosítása (95. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 
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10. A Budapesti Rendőr-főkapitányság részére gépjármű ingyenes használatba adása (60. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

11. Az Óhegy Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodás (83. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

12. A szociális ellátásokról szóló 3/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelet módosítása 
(106. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

13. Az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (IV. 25.) önkormányzati 
rendelet módosítása 103(. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

14. A Budapest X. kerület, 80-as jelű vasútvonal menti területek kerületi építési 
szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása (107. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

15. Tájékoztató a településképi véleményezési eljárásról és a Kőbányai Tervtanács 
munkájáról (64. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

16. A védett építészeti értékek megőrzésének támogatásáról szóló pályázati kiírás (84. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

17. A „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíjpályázat elbírálása (110. 
számú előterjesztés 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

18. A munka törvénykönyvének módosításával kapcsolatban a 100%-os önkormányzati 
tulajdonban álló gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek szóló utasítás (105. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Tubák István és Tóth Balázs önkormányzati 

képviselők 

19. A polgármester 2019. évi szabadságának ütemezése (73. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

20. Tájékoztató a lejárt határidejű, végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi határozatokról (102. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

21. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. !-III. havi 
várható likviditási helyzetéről ( 46. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

22. A lakóközösségek lakóépületek fejlesztését célzó beruházásainak támogatásáról szóló 
pályázati felhívás (111. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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23. A Budapest Főváros X. kerület, Fehér út, Gyakorló utca, Keresztúri út és MÁV-terület 
által határolt terület kerületi építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban kötött 
településrendezési szerződés módosítása (75. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

24. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló 
lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről ( 45. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

25. A Budapest X. kerület, Cserkesz utca 34. szám alatti nem lakás céljára szolgáló helyiség 
elidegenítése ( 4 7. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

26. A Sportliget mellett fekvő, Hangár utca 10. szám alatti ingatlanon velodrom létesítése 
(59. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

27. A Budapest X. kerület, Téglavető utca 36. szám alatt lévő ingatlan elidegenítése (94. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

28. Tájékoztató a Budapest X. kerület, Bolgár utca 2. alagsor 1. szám alatt lévő nem lakás 
céljára szolgáló helyiség elidegenítésére vonatkozó kérelemről (89. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

29. A Budapest X. kerület, Gergely utca 112/ A-B szám alatti, 42137 /97 hrsz.-ú ingatlannal 
kapcsolatos elővásárlási jogról lemondó nyilatkozat kiadása (90. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 46. § (2) bekezdés 
a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont: 

30. A Közkincs Művészeti és Kulturális Közhasznú Egyesület közterület-használati ügyben 
benyújtott fellebbezései (76. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

31. Harák Józsefné közterület-használat iránti és méltányossági kérelme (57. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

32. Az Emberbarát Alapítvány közterület-használati hozzájárulás iránti és méltányossági 
kérelme (61. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

33. Grosszmann Antal Attila közösségi együttélés alapvető szabályait megsértő 

magatartás miatti ügyében benyújtott fellebbezése (63. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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34. Az ÖKOCENTRUM Zrt. közösségi együttélés alapvető szabályait megsértő magatartás 
miatti ügyében benyújtott fellebbezése (62. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

35. Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása ( 49. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

1. napirendi pont: 
Óvodavezető közalkalmazotti jogviszonnyal kapcsolatos kérelmének elbírálása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: (Keresgél) Nem találom az anyagot itt a pakkban, de nem is szükséges, hiszen anélkül 
is pontosan tudom, hogy mi a helyzet. Óvodavezető asszony nem kéri a zárt ülés 
elrendelését, jelezte, hogy azt a tervet szeretné megvalósítani, hogy nyugdíjba megy, és 
ehhez kérte a munkáltató testülete megfelelő intézkedését. Nem örülök, hogy nyugdíjba 
megy Óvodavezető asszony, bár biztos, hogy Ő jól megfontolta és meg is érdemli, hogy az 
életének ezen szakaszában éljen a lehetőséggel, hiszen a Gyöngyike Óvodában eltöltött jó 
pár évtized azért komoly feladatot jelentett a múltban is, meg jelent napjainkban is. Őszintén 
mondom, hogy nem is tudom, hogy mi fog történni a jövőben. Nem lesz könnyű helyzetben 
a Képviselő-testület, amikor arról kell döntenie, hogy mi legyen a Gyöngyike Óvodában a 
helyzet, hiszen nemcsak Terike megy el nyugdíjba, hanem a helyettese is, illetve más óvónők 
is. Eddig sem volt könnyű a munkaerő megoldása, az óvodapedagógusok biztosítása az 
óvodában, az biztos, hogy az őszi időszak előtt sem lesz könnyű. De most nem erről kell 
döntenünk, hanem arról, hogy meghozzuk azt a munkáltatói intézkedést, mely Óvodavezető 
asszony nyugdíjazásához vezethet. Nem jelentkezik senki hozzászólásra, úgyhogy 
határozathozatal fog következni, indítom a szavazógépet. 

30/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
Czanka Lajosné közalkalmazotti jogviszonyával kapcsolatos kérelmének 
elbírálásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Czanka 
Lajosné, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda (1101 Budapest, Salgótarjáni u. 4 7.) 
intézményvezetője közalkalmazotti jogviszonyát a közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. törvény 30. § (4) bekezdése alapján felmentéssel 2019. december 15-ei 
hatállyal megszünteti, egyben felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi 
intézkedések megtételére. 
2. A Képviselő-testület Czanka Lajosné részére 2019. augusztus l-jei hatállyal címzetes 
igazgatói pótlékot állapít meg havi 22 838 Ft összegben. A munkavégzés alóli mentesítés 
idejére 2 207 071 Ft összegű távolléti díjat, 788 239 Ft szabadságmegváltást, valamint 4,5 
havi vezetői pótléknak megfelelő 411 075 Ft összeget biztosít, egyben felkéri a 
polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére. 
3. A Képviselő-testület a 2. pontban meghatározott címzetes igazgatói pótlék, 
szabadságmegváltás és távolléti díj kifizetésére a 2019. évben 4 070 630 Ft (3 406 385 Ft 
személyi juttatás + 664 245 Ft szociális hozzájárulási adó) fedezetet biztosít a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló önkormányzati 
rendelet terhére. 
4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás, valamint a 
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések 
megtételére. 
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Határidő: 2019. március 31. 
Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője 

a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: A napirend tárgyalását le is tudom zárni. Nem búcsúzunk, mert még sok munka vár 
ránk. 

2. napirendi pont: 
Az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék 

részére" tárgyú közbeszerzési eljárás megindítása, az ajánlati felhívás és a 
közbeszerzési dokumentumok elfogadása 

Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendünknél név szerinti szavazást kell lebonyolítanunk, amelyet 
Jegyző úr fog vezetni. Köszöntöm Szakértő asszonyt is körünkben. Kérdezem, hogy van-e 
valakinek az előterjesztéshez kérdése, hozzászólása. Nincs, akkor Jegyző úr szavazzunk! 

Dr. Szabó Krisztián: Az SZMSZ 64. § (2) bekezdése alapján betűrendben felolvassa a 
Bizottság tagjainak névsorát, akik „igen': ,,nem" vagy „tartózkodom" nyilatkozattal 
szavaznak. Kéri, hogy szavazáskor a mikrofonok be- és kikapcsolására is legyenek figyelemmel. 

Elnök: Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 16 igen, egyhangú szavazattal a 86. számú 
előterjesztést elfogadja az alábbi határozattal. (A név szerinti szavazás eredményét rögzítő 
jegyzőkönyv az ülés jegyzőkönyvének mellékletét képezi.) 

31/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék 
részére" tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról, az ajánlati felhívás és a 
közbeszerzési dokumentumok elfogadásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 
„Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére" tárgyú 
közbeszerzési eljárás ajánlati felhívását az 1. melléklet szerint jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített 
Bölcsődék részére" tárgyú közbeszerzési eljárás közbeszerzési dokumentumait a 2. 
melléklet szerint jóváhagyja. 
3. A Képviselő-testület az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített 
Bölcsődék részére" tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény II. része 
szerinti nyílt közbeszerzési eljárás megindítását jóváhagyja. 
4. A Képviselő-testület az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített 
Bölcsődék részére" tárgyú közbeszerzési eljárásban felkéri a polgármestert, hogy a 2019-
től 2022-ig terjedő időszakban az Önkormányzat költségvetéséről szóló rendelet 
tervezetében biztosítsa a szükséges fedezet tervezését. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: az aljegyző 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Kőbányai Egyesített Bölcsődék vezetője 

A határozat 1. és 2. melléklete, amely mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel, 
a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Elnök: Lezárom a napirend tárgyalását. 

3. napirendi pont 
A „Köztemetés szolgáltatás megrendelése" tárgyú közbeszerzési eljárás 

megindítása, az eljárást megindító felhívás és a közbeszerzési tervdokumentumok 
elfogadása 

Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a következő napirendi pontot. A szavazás menete az előző napirendhez 
hasonló lesz. Kérdés, észrevétel, javaslat nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Kérem 
Jegyző úr közreműködését a szavazás lebonyolításához. 

Dr. Szabó Krisztián: Ismét kérem szépen a nyilatkozatokat, a szavazatokat. 

Dr. Szabó Krisztián: Az SZMSZ 64. § (2) bekezdése alapján betűrendben felolvassa a 
Bizottság tagjainak névsorát, akik „igen': ,,nem" vagy „tartózkodom" nyilatkozattal 
szavaznak. Kéri, hogy szavazáskor a mikrofonok be- és kikapcsolására is legyenek figyelemmel. 

Elnök: Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 16 igen, egyhangú szavazattal a 87. számú 
előterjesztést elfogadja az alábbi határozattal. (A név szerinti szavazás eredményét rögzítő 
jegyzőkönyv az ülés jegyzőkönyvének mellékletét képezi.) 

32/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a „Köztemetés szolgáltatás megrendelése" tárgyú közbeszerzési eljárás 
megindításáról, az eljárást megindító felhívás, a közbeszerzési dokumentumok 
elfogadásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 
„Köztemetés szolgáltatás megrendelése" tárgyú közbeszerzési eljárás eljárást megindító 
felhívását az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület a „Köztemetés szolgáltatás megrendelése" tárgyú közbeszerzési 
eljárás közbeszerzési dokumentumait a 2. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
3. A Képviselő-testület a „Köztemetés szolgáltatás megrendelése" tárgyú, a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 81. §-a szerinti uniós értékhatárt elérő 
nyílt közbeszerzési eljárás megindítását jóváhagyja. 
4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2019-2023. évi 
költségvetési rendelet tervezetébe terveztesse be a „Köztemetés szolgáltatás 
megrendelése" tárgyú közbeszerzési eljárás adott évre időarányosan biztosítandó 
fedezetének összegét. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 

a Jegyzői Főosztályvezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

A határozat 1. és 2. melléklete, amely mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel, 
a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

Elnök: Lezárom ezt a napirendet is. 
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4. napirendi pont: 
Beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat által a 2018. 

évben lefolytatott közbeszerzési eljárásokról 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Megnyitom a következő napirendet, amely egy beszámoló az Önkormányzat által a 
2018-as esztendőben lefolytatott közbeszerzési eljárásokról. Kérdés, hozzászólás nincs, 
úgyhogy szavazni fogunk a beszámoló elfogadásáról. Indítom a szavazást. 

33/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat által a 2018. évben 
lefolytatott közbeszerzési eljárásokról szóló beszámolóról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évben lefolytatott közbeszerzési 
eljárásairól szóló beszámolót elfogadja. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

5. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi éves összesített 

közbeszerzési terve 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Folytatjuk az Önkormányzat 2019. évi éves összesített közbeszerzési tervével, amit 
most a legjobb tudásunk szerint összegeztünk, de az élet hozhat változást. Kérdés, 
hozzászólás nincs, indítom a szavazást. 

34/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi éves összesített 
közbeszerzési tervéről 
(14 igen szavazattal, 2 tartózkodással) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján, figyelemmel 
a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli 
el: 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi éves összesített 
közbeszerzési tervét az 1. melléklet határozza meg. 
2. Ez a határozat a közzétételét követő napon lép hatályba, és 2020. január 1-jén hatályát 
veszti. 

1. melléklet a 34/2019. {!. 21.) KÖKT határozathoz 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi éves összesített 
közbeszerzési terve 
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1. 

2. 

3. 

4. 

s. 

6. 

7. 

8. 

A B e D E F G 

A 
közbeszerzés A szerződés 

Becsült nettó érték 
Tervezett 

Irányadó Eljárás 
i eljárás teljesítéséne 

Közbeszerzés tárgya 
(Ft) 

mennyis 
eljárásrend fajtája megindításá kvárható 

ég nak tervezett időpontja 
időpontja (év, hónap) 

[év, hónap) 
TÉR_KÖZ Újhegyi sétány 

Kbt. 117. §-a 2020. II. 
komplex megújítása Ill. 683 149 606 Ft 1 db Nemzeti 

szerinti 
2019. február 

negyedév 
ütem 

Élelmiszeripari 
alapanyagok beszerzése 

137 826 635 Ft 1 db Uniós 
Kbt. II. része 

2019. február 
2022. III. 

a Kőbányai Egyesített szerinti negyedév 
Bölcsődék részére 

Köztemetés szolgáltatás 
88 OOO OOO Ft 1 db Uniós 

Kbt. II. része 
2019. február 2023 . június 

megrendelése szerinti 

Felnőtt háziorvosi 
152 109 120 Ft 1 db Nemzeti 

Kbt. 113. §-a 
2019. április 

2021. 
ügyelet ellátása szerinti augusztus 

Földgázenergia 
beszerzése Budapest 

207 077 Kbt.113. §-a 
Főváros X. kerület 15 913 867 Ft m3 Nemzeti 

szerinti nyílt 
2019. május 2020. október 

Kőbányai Önkormányzat 
és intézményei részére 

Általános felhasználású 
villamos energia 

beszerzése Budapest 
38 SOS 526 Ft 

2 802 440 
Nemzeti 

Kbt. 113. §-a 2019. 2020. 
Főváros X. kerület kwh szerinti nyílt szeptember december 

Kőbányai Önkormányzat 
és intézménvei részére 
Kőbányai Hírek című 
önkormányzati lap 

48 400 OOO Ft 1 db Nemzeti 
Kbt.113. §-a 2019. 2021. 

nyomdai előállítása és szerinti nyílt szeptember december 
szállítása 

Elnök: Lezárom a napirendet. 

6. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 

szóló 5/2018. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Két költségvetési kérdést fogunk, sőt hármat is, tárgyalni. Az első az Önkormányzat 
2018. évi költségvetéséről szóló korábbi önkormányzati rendelet módosítása, ami 
mondhatni technikai jellegű. Rendeletmódosításról van szó, tehát minősített többséget 
igényel. Szavazzunk! Indítom a szavazást. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen 
szavazattal, 4 tartózkodással az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 5/2018. (II. 
23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 

Elnök: A napirend tárgyalását lezárom. 
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7. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségének 2019. évi költségvetést követő három 
évben várható összege 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Már a cím is oly bonyolult, hogy komoly szövegértelmezési gyakorlatként jelenik 
meg. Na, de én nem folytam senkibe a szót. Mivel úgy tűnik nincs kérdés, hozzászólás, 
szavazhatunk. Indítom a szavazást. 

35/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat adósságot keletkeztető 
ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségének a 2019. évi költségvetést követő három 
évben várható összegéről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő -testülete a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat saját bevételeinek, valamint az adósságot 
keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 2019-2022. évekre várható 
összegét az 1. melléklet szerint állapítja meg. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

8. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi költségvetése, 

valamint az azzal összefüggő egyes kérdések 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Elöljáróban szeretném megköszönni mindenkinek, aki a költségvetési rendelet 
összeállításában részt vett. Ez, mint minden esztendőben idén is hatalmas munka volt. A 
folyamat már tavaly ősszel elindult a különböző információk összegyűjtésével, feltárandó, 
elvégzendő feladatok megvizsgálásával. Minden intézmény, minden cég, a civil szervezetek, 
társadalmi szervezetek, a Polgármesteri Hivatal megfogalmazták azokat a javaslataikat, 
amely az összeállításhoz szükséges.Nem voltunk könnyű helyzetben, amikor minden adatot 
összegyűjtöttünk és leültünk megvitatni azt, hogy mire is fogja futni idén, hiszen több mint 
tízmilliárd forinttal túlmutatott az igény a lehetőségeken. Úgy szerettük volna persze 
összeállítani a költségvetést, hogy a reális igények ezzel együtt is kerüljenek beépítésre. A 
reális igények jelentős része az a béreknél jelentkezik, mutatkozik meg. Nem elvéve 
Alpolgármester úr kenyerét, akinek egy hosszabb expozéra is lehetőséget fogunk adni, de 
azt azért szeretném kiemelni, hogy az elmúlt 3 évben nagyon dinamikusan változott az 
Önkormányzat bér jellegű kiadásainak köre. Úgy lehet ezt leegyszerűsíteni, hogy az utóbbi 
3 év elhozott nekünk egy másfél milliárdos növekedést a bérek tekintetében. Tehát ez csak 
a növekedés a bérek tekintetében, nem ennyi az összes bér kiadásunk a költségvetésből. Ez 
nyilván üdvözlendő. E béremelésben nagyon markánsan megjelenik a központi 
bérintézkedések sora: a bérminimum vagy minimálbér, a garantált bérminimum emelése, 
de nagyon markánsan megjelenik az is, hogy az Önkormányzat szinte minden ágazatban, 
minden szereplőnél, legyen az gazdasági társaság vagy hivatal, lehetőséget teremt arra, 
hogy a jogszabályokban meghatározottaknál többet kereshessenek az itt dolgozók. Ennek a 

14 



részleteibe nem mennék bele, hiszen nagyon bonyolult bérrendszert sikerült mára 
alkotnunk, de olyat lehet mondani, hogy évtizedes kérést is sikerült mára teljesíteni, hogy a 
közalkalmazottak cafeteriája is annyi legyen, mint a Polgármesteri Hivatalban dolgozó 
kollégáimé, úgyhogy ezt sikerült egységes szintre emelni. Nagyon komoly beruházásokat is 
terveztünk erre az esztendőre. Nem tudunk annyit elvégezni, ezt is őszintén mondani kell, 
mint amennyit szerettünk volna, vagy szándékunkban állt. Olyan jelentős, az 
építőanyagokban bekövetkező árnövekedés jellemzi a mindennapokat, amire számítani 
sem lehetett, illetve meglehet most sem látjuk pontosan azt, hogy mi vár ránk A 
kormányzati intézkedések, családpolitikában megjelenő intézkedések tovább pezsdítik az 
ipart, amelyek további dráguláshoz vezetnek. Tegnapelőtt hallottam egy számot. Nagyon 
várják Pakson azt a tizenkétezer embert, akinek építkezni kellene. Tizenkettőezer! Nagyon 
várják, hogy befejezzék a fővárosi nagy építkezéseket, a stadion építését, hogy majd onnan 
a munkaerő átmenjen Paksra. A stadionnál csak kétezren dolgoznak, tehát a 
tizenkétezerhez ez kevés. Végül is a gazdaságnak, ez ugye jót jelent. Mi is számos beruházást 
terveztünk, és azért a nagy beruházásainkat, ha nem is olyan ütemben, mint ahogy 
eredetileg szándékunkban állt, de tovább tudjuk vinni. Nyilván meg tudunk felelni az olyan 
váratlan kihívásoknak is, ha a likviditási helyzetünk lehetővé teszi, mint az uszodának 
gyakorlatilag a szakmai teljes újjáépítése, ami előre nem tervezett, másfél milliárdos kiadást 
biztosan jelenteni fog az Önkormányzatnak. Szerencsére a bevételek azok úgy realizálódtak, 
és úgy érkeztek, amelyek kicsit enyhítik azt a nehézséget, amely a kiadások körénél 
jelentkezik. Mind az adóbevételeink, mind egyéb bevételek dinamikusan, szépen fejlődnek. 
Még egyszer köszönöm mindenkinek és Alpolgármester úrnak lehetőséget adok, hogy 
részleteiben is egy kicsit szóljon a költségvetésről. 

Dr. Pap Sándor: Köszönöm szépen. Polgármester úr, tisztelt Képviselő-testület előre is 
elnézést kérek, hogy a három perc időkeretbe valószínűleg nem fogok tudni beleférni. 
Polgármester úr gondolatmenetét folytatva, kilenc évvel ezelőtt, amikor százmillió 
forintokról vitatkoztunk, amikor a költségvetésnek a felhalmozási sorait rakosgattuk össze, 
akkor nem gondoltam, hogy egyszer ilyen nagyságrendű fejlesztési forrás fog a 
rendelkezésünkre állni, mint ebben a költségvetésben. Azt végképp nem gondoltam volna, 
hogy még ilyen nagyságrendű fejlesztési forrásra is lesznek fejlesztések, amiket majd el kell 
napolni, ahogy Polgármester úr mondta. A jó hír az, hogy az ambícióink együtt nőttek a 
lehetőségeinkkel, úgyhogy elképesztő előirányzati terünk és költségvetési lehetőségünk 
van fejlesztésekre. Az idei költségvetésben a bővülés, a fejlődés, a gyarapodás minden 
szempontból az a három kulcsszó, amivel talán meg lehet fogni. Olyan nagyon sok 
szempontból nincs változás a költségvetésben, egy ilyen szempont például, hogy a 
működésünk finanszírozza továbbra is a felhalmozást. Nagyon sok szempontból viszont 
örvendetes bővülések vannak benne, amiket majd részleteiben ki fogok fejteni. Egy 
koncepcionális eltolódás a költségvetésben az elmúlt 2-3 éven belül már érezhető lehet 
azoknak a képviselőtársaknak, akik részleteiben is figyelemmel kísérik a költségvetés 
alakulását. Ez pedig nem más, mint az, hogy újszerű költségvetési gondolkodást kíván meg 
az a tény, hogy a beruházásaink nagyságrendje átlépett egy bizonyos határt. Azt a tavalyi és 
a tavalyelőtti költségvetésnél is elmondtam, hogy bizonyos beruházási nagyságrendek nem 
teszik lehetővé az éven belüli teljesülést. Egy komplett intézményfelújítás vagy egy 
működés közben történt nagyobb intézményfelújítás nem teszi lehetővé, hogy éven belül 
teljesüljenek a munkák Ezeknek van egy objektív időigénye, ezért a 2010-es évek közepén 
megjelentek a nagyobb, áthúzódó tételek a költségvetésünkben, amelyek a nagyberuhá
zásoknak az éven túli elszámolásának az eredményeképp kerültek ismételten bele egy-egy 
év költségvetésébe. Ez a jelenség ösztökélt minket, Városvezetőket arra, hogy igyekezzünk 
a kerület fejlesztésre allokálható forrásait az év során minél hamarabb konkrét 
projektekhez rendeli. Ennek lehettek a tisztelt Képviselőtársak tanúi már az átmeneti 
költségvetés elfogadásakor is, ami a hagyományoktól eltérően már nagy számban és nagy 
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értékben tartalmazott beruházásokat is. Pont azon egyszerű okból kifolyólag, hogy lehessen 
fedezetigazolólapot kitölteni ezeknek a beruházásoknak, és a Vagyonkezelő, vagy nyilván a 
fejlesztés lebonyolítására jogosult, el tudja kezdeni ezeknek a közbeszereztetését. Minél 
hamarabb legyen szerződött vállalkozó és ilyen módon meg tudjon indulni maga a 
kivitelezés. Ugye a február végi költségvetés elfogadás az rátesz erre egy jó másfél hónapos 
laufot és egy átlagos évben március elején már van olyan idő, hogy el lehessen kezdeni 
külterületen is a kivitelezést. Ilyen módon szándékaink szerint nyerünk évente kb. egy 
hónapot, amivel gyorsabban tudjuk ezeket a munkálatokat lebonyolítani. Van, ami nem 
jelenik meg a költségvetésben, de mindenképp beszélni kell róla. A tavalyi év kiemelkedően 
sikeres volt a tekintetben, hogy megjelent egy új formája a költségvetési bevételek 
megszerzésének vagy előirányzásának, ezek pedig a településrendezési szerződések. 

Tavaly volt olyan településrendezési szerződés, ami gyorsan kész lett, de volt olyan, ami 
majdnem 10 év munkája után érett be. Múlt évben összesen, csak pénzügyi típusú 
kötelezettségvállalásban 850 millió Ft összegre tettek különböző cégek, fejlesztők 

kötelezettségvállalást. Ez nem feltétlenül az idei évben jelenik meg, sőt van közötte olyan, 
ami több évre elosztva jelenik meg, de ez még a most elmondottakon felül fogja gazdagítani 
Kőbányát, illetve Kőbánya költségvetését. Konkrétumokra rátérve, a költségvetési főösszeg 
43 762 OOO OOO forint, ami az elmúlt évekhez hasonlóan egy valamelyest inflált összeg. 
Minden évben elmondom, hogy az értékpapír-forgatás, amelyet előirányzatosítani kell 
minden egyes alkalommal, egy 15 700 OOO OOO ballasztot bele tesz ebbe a főszámba. Ezt, ha 
levonjuk, akkor a valódi tisztított főösszeg is magasabb, mint az elmúlt 12 évben bármikor. 
28 062 OOO OOO Ft-tal számolhatunk durván az idei év költségvetésében. Van egy érdekes 
szám, amit rögtön ennek kapcsán ki kell emeljek. Minden évben megállapítjuk, illetve 
kiszámolják a kollégák, hogy a költségvetési főszámon belül milyen arányba van jelen a 
működtetés és milyen arányban van jelen a felhalmozás. Azt el kell mondani már 
elöljáróban, és Polgármester úr is utalt már rá, hogy a működési költségeink elképesztő 
ütemben nőttek. Nemcsak azért, mert minimálbér- és garantáltbérminimum-emelés történt 
kormányzati szándékból és intézkedésből kifolyólag, hanem azért is mert emellett az 
Önkormányzat folyamatosan, hol új státuszok biztosításával, hol béremeléssel, hol kereset 
kiegészítéseknek a megállapításával, hol egyéb módokon próbálja a saját minőségi 
munkaerejét megtartani, és akár máshonnan minőségi munkaerőt idecsábítani. Azt 
gondolom, hogy ennek fényében különösen nagy szó az, hogy a főszámon belül a működés 
és a felhalmozás aránya egészen extrém magasságba, egészen extrém arányba emelkedett, 
amikor is az idei évben a felhalmozási kiadások aránya a főszámon belül 41 %. Nem néztük 
végig az elmúlt 30 évre az összes költségvetést, de meg merem kockáztatni, hogy ilyen még 
Kőbányán nem volt. A tizenegy és a huszonegynéhány százalék között ingadoztunk az eddigi 
időkben, és még egyszer el kell mondjam, hogy ebben az 59%-ban már benne van a 
Polgármester úr által aposztrofált másfél milliárdos bértömegemelkedés, amit az elmúlt 
évek hoztak. Továbbra is igaz az az örvendetes tendencia, ami emlékeim szerint 2013 óta 
elmondható a kőbányai költségvetésben, hogy a működés finanszírozza felhalmozást, 
vagyis a működés szufficites. Az idei évben ez 2 104 OOO OOO Ft többletet eredményez, és a 
41%-os felhalmozási arányba bele kell érteni, egy a tavalyihoz képest 3,2 milliárd Ft-os 
növekedést. Ezt a kiválóan teljesülő bevételeink teszik lehetővé. Egyrészt örvendetes hír az, 
hogy az államháztartáson belülről érkező működési célú támogatások összege a tavalyi 
évhez képest 17 4 OOO OOO Ft-tal nőtt. Ez egy olyan sora a költségvetésnek, amit mindig kicsit 
félve nézegettük a pénzügyes kollégákkal, hogy vajon, hogy fog alakulni. Sokadik éve, a 
Hatósági Iroda áldozatos, komoly munkájának köszönhetően, nő az építmény- és telekadó 
bevételeinek a mértéke. Idén 310 OOO OOO Ft-tal tervezhetünk többet. Ez az egyik motorja a 
fejlesztések komoly fellendülésének, a másik pedig az iparűzési adó, ami ugye minket 
osztottan megillető bevétel, tehát a Főváros szedi be és a Főváros osztja szét egy előre 
meghatározott arányszám szerint. Az idei évben 637 OOO OOO Ft növekedést 
prognosztizálhatunk ebben, amihez markánsan hozzájárul egyébként olyan értelemben 
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Kőbánya is, hogy rettenetes mennyiségű ipari fejlesztés és beruházás valósult meg a 
kerületben az elmúlt néhány évben. Hihetetlen mennyiségű működő tőke áramlott a 
kerületbe, ami természetesen termeli az iparűzési adót, úgyhogy ebből a hatalmas közös 
kalapból nemcsak a bevétel-növekedésből vettük ki a részünket, hanem ilyen módon 
tu_lajdonképpen közvetetten hozzá is járultunk. Az ingatlan értékesítési számok az elmúlt 
évek gyakorlatának megfelelően egyébként rendkívül alacsonyan vannak. A költségvetés 
főösszegéhez viszonyítva pedig végképp alacsonyan vannak. Egy 336 OOO OOO forintos 
összeg, aminek a gerince, az állami nagyprojekthez, az államnak értékesített 290 OOO OOO 
forintos Mocorgó Óvoda, a maradék 46 OOO OOO Ft pedig olyan, éveken át húzódó, resztli 
tételekből áll föl túlnyomó többségében, amelyeket azon képviselőtársaim, akik a 
költségvetés tárgyalásokon részt szoktak venni, már valószínűleg kívülről tudnak. Ha a 
működési kiadásaink fontosabb számain végignézünk, akkor a másfél milliárdból, illetve a 
több mint másfél milliárdból, ami az elmúlt 3 évben bér- és járulékemelkedésként 
megjelent, az idei évre 609,5 millió forint jutott. Ennyivel minden évben magasabb lesz a 
bérkiadásunk. Fontos olyan részei vannak ennek, mint a hivatalon belüli illetményalapnak 
az emelése, a törvény szerinti 38 650 forintról az idei évben már 50 OOO forintra. 38 650 
forintról indultunk, de több év emelkedése után jutottunk el az idei 50 000-ig, tavaly 4 7 OOO 
forint volt. Bonyolult és sokféle kedvezményrendszert, illetve pozitív ösztönzőrendszert 
vezettünk be az Önkormányzat által üzemeltetett és az Önkormányzat által fenntartott 
intézményeken belül is. Összességében én úgy fogalmaztam a Közalkalmazotti 
Érdekegyeztető Tanácson, hogy átléptük a Rubicont egy bizonyos kérdésben, mert amint 
Polgármester úr is mondta, minden költségvetési tárgyalásnak a része volt a 
közalkalmazottak azon kérése, hogy az ő éves cafeteriakeretüket is emeljük föl a hivatali 
dolgozók 200 OOO forintos szintjére a régi 168 OOO forintosról. Ezt tizenévek után először 
meg tudtuk tenni, és ezt tartalmazza a költségvetés 30 OOO OOO Ft többlettel. Tartalmaz a 
költségvetés egy 250 OOO Ft/fő-s jutalomkeretet, amelyet differenciáltan az egyes 
intézményvezetők oszthatnak szét. Ezt 280 OOO OOO forintunkba kerül. A bölcsődéknél 
személyi juttatás és járuléktöbblet, hogy intézménytípusokra is lebontsuk 117 OOO OOO Ft 
nagyságrendileg. Ebben részben benne van egy státusznövekedésnek az engedélyezése. 1 
fő gyógypedagógust engedélyeztünk Újhegyen a speciális nevelési igényűekkel foglalkozó 
bölcsődében. A Kőbánya-pótlék, amelyet azért vezettünk be, hogy a bölcsődei dolgozókat 
Kőbányán tartsuk, és segítsük a Kőbányára áramlását az ilyesfajta minőségi munkaerőnek: 
10 OOO forintról 15 OOO forintra emeltük a 15 év jogviszonynál rövidebb ideje ittlévők 
esetében és 10 OOO forinttól 20 OOO forintra emeltük az annál már régebb óta ittlévőknél. A 
bölcsődevezető-helyettesnek és a tagintézmény-vezetőknek a bérén 5%-os fejlesztést 
hajtottunk végre és növeltük a csoportvezetői pótlékot is. Az óvodáknál ugyanez a szám, 
amellyel a bér- és járulékköltség növekszik meghaladja a 80 OOO OOO Ft-ot. Az óvodai 
foglalkoztatotti spektrum teljes egészén érződik valamilyen módon, kezdve a nevelést és 
oktatást segítők 10%-os kereset-kiegészítésétől, ami közel 41 OOO OOO forintunkba kerül és 
már tavaly is tervezve volt, a 46 fő technikai létszámnak a 7%-os keresetkiegészítésén át, 
ami 9 OOO OOO Ft. 16 főnek biztosítunk 20 OOO Ft/fő/hó gyakornoki pótlékot. Gyöngyike 
Óvodában 10 és fél fő pedagógusnak, a nehéz körülmények között végzett munkára való 
tekintettel, biztosítunk keresetkiegészítést, amelyet idén megemeltünk. Továbbra is 
finanszírozzuk a Mocorgó Óvodában, a korábban TÁMOP-os pályázatból elindított, a 
külföldi gyerekek beilleszkedését segítő programot. Ez a TÁMOP már kifutott, a fenntartási 
időszak is emlékeim szerint már véget ért, mert ez talán 2012-es TÁMOP projekt volt, de ezt 
ennek ellenére fenntartjuk, mert úgy vesszük észre, hogy ez egy rendkívül pozitív folyamat. 
Elsősorban a távolkeletről érkező diákoknak a nyelv- és kulturális beilleszkedéséhez nyújt 
hatalmas segítséget, úgyhogy megér minden forintot, amit ráköltünk. A többletteljesítmény 
elismerése az óvodákon belül, amit szintén az intézményvezető differenciálhat 26 OOO OOO 
Ft-tal lett tervezve. Ez tavaly még nem volt benne az eredeti költségvetésben, idén már 
benne van. 245,5 fő jogosult egy új juttatásra, amit hasonlóan a bölcsődei dolgozókéhoz 
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egyszerűen csak Kőbánya-pótléknak szoktunk hívni magunk között. Ez 10 OOO Ft/fő/hó 
juttatás, ami 35 OOO OOO Ft-tal emeli meg a működési kiadásainkat. 9 fő technikai 
dolgozónak címpótlékot engedélyeztünk és az intézményvezetői pótlékot is megemeltük. 
Ha megyünk tovább, a Bárkán belül azt látjuk, hogy 126,5 millió Ft-tal nőttek a személyi 
típusú kiadások, a juttatás és a járulékok, amelyeknek részben az óvodai és iskolai szociális 
segítő munkaköröknek a megjelenése, és reményeink szerint, egyszer a feltöltése ad alapot. 
Másrészt pedig a minimálbér és a garantált bérminimum emelkedésen kívül 70,5 fő területi 
pótléka 30 OOO OOO Ft értékben. Azt el kell mondanom, és ez egy kicsit előreszaladunk a 
felhalmozásra, de kifejezetten produktív költségvetési tárgyalásaink voltak olyan 
szempontból, hogy az intézmények egyrészt felkészültebbek voltak, mint eddig 9 év alatt 
bármikor, ami nekem külön öröm volt. A költségvetési tudatosság is nagymértékben nőtt, 
másrészt pedig én ezt úgy fogalmaztam meg, hogy megtanultak jól kérni. Azzal az egyébként 
nem feltétlenül törvényszerű helyzettel tudtak szembesülni, hogy esetenként még többet is 
kaptak, mint amennyit kértek. Ilyen módon a felhalmozási normatívájukra 35 OOO OOO 
forintot különítettünk el, intézményi eszközök cseréjére majdnem 21 OOO OOO forintot, és 
emlékeim szerint óvodai berendezéseknek a cseréjére további 10 OOO OOO Ft-os keret van 
Polgármester úrnál, amelynek a felhasználását majd alá kell az intézményeknek 
támasztaniuk. Ha a működési kiadásokon továbblépünk, minden évben nagy figyelmet kap 
a segélytábla, amely a tavalyihoz hasonló mértéken lett tervezve 273,5 millió forinttal. 
Viszont egy későbbi napirend, ahogy Képviselőtársaim is láthatták, az emelkedő 

bérszínvonalhoz igyekszünk hozzáigazítani a jogosultsági bérplafonokat vagy 
jövedelemplafonokat, ezért az egyes sorok között a tavalyi évhez képest bizonyos, a 
szakiroda által kialakított, és a tapasztalati számokat tükröző módosítások is lesznek. A 
béremelésből természetesen nem maradhatnak ki a cégeink sem. A négy közül 
mindegyiknek a támogatása emelkedik, összesen közel 370 OOO OOO forintos értékben. A 
piacképes tudást itt is meg kell tartanunk, és ez nyilván a büdzsén is látszik. Abban a 
szerencsés helyzetben vagyunk, hogy ez a sok működési kiadással, emelkedéssel is 
lehetőségünk van arra, hogy a különböző kultúrával, sporttal, közrendvédelemmel, szociális 
feladatokkal foglalkozó társadalmi szervezeteknek kiemelkedő mértékű támogatást adjunk. 
193,5 millió forint nagyságrendileg az, amit ezek között a szervezetek között szét fogunk 
osztani. Egyrészével erre hosszabb távú szerződésünk is van. Ennyi működési sor után azt 
javaslom, hogy térjünk át a felhalmozási oldalára a költségvetésnek. Nem tudom, hogy a 
tisztelt Képviselőtársak fejében mennyire vannak benne azok a felhalmozási szumma 
számok, amiket az elmúlt években volt szerencsénk elmondani. Az előző ciklusban 2010 és 
2014 között 900 millió és 1,7 milliárd között mozogtunk, előtte a félmilliárd és az 
egymilliárd között, és az elmúlt néhány évben volt szerencsénk 3 és 5 milliárd Ft közötti 
összegre emelkedni. A tavalyi év ilyen szempontból, hogy így fogalmazzak, rekord volt, mert 
5 milliárd fölött volt a beruházási büdzsénk. Az idei évnek a beruházási és felhalmozási 
táblája együtt 9,7 milliárd Ft körülbelül. Beszéltem néhány más kerületi vezetővel, más 
origóból kifolyólag, én ezt úgy saccolom meg, hogy egy átlagos kerületnek 2-3 évi fejlesztése, 
amit nekünk most ebbe a költségvetésbe sikerül elfogadni. Ez egy olyan dolog, amire azt 
gondolom, hogy mindannyian büszkék lehetünk. Ezen a ponton egyébként be kell szúrni egy 
lábjegyzetet, és meg kell köszöni a Kormány támogatását. Mind a Hős utca helyzetének 
rendezéséhez, mind pedig a Mázsa téri uszoda és sportcsarnok előkészítéséhez komoly 
segítséget kaptunk a 4,1 milliárd forinttal. Hozzá kell tenni egyébként, hogy ez az összeg 
nem jelenik meg teljes egészében ebben a 9,7 milliárd forintban, mert ebből több mint 
egymilliárd forint tartalékban van. Én most csak a felhalmozási, beruházási és felújítási 
tábláknak a végösszegét mondtam. Konkrétumokra rátérve, Polgármester úr már részben 
testületi ülések előtt, részben most a testületi ülés előtt egy részét már föl is emlegette, de 
szerintem érdemes számokat is rendelni hozzá. Szeretném elmondani, hogy nettó 
összegeket mondok mindig, mert ezekben a táblákban az áfától megtisztított összegek 
szerepelnek. Fejben a végösszeghez egy 27%-ot hozzá kell adni, akinek a fejszámolás megy, 
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az biztos, hogy jól meg fogja tudni tenni. Olyan nagy, és a kerület életét alapjaiban 
meghatározó beruházásokkal számolhatunk idén, mint a Sportliget beruházásának az egyes 
üteme, ami már tavaly megkezdődött, de az idei költségvetésben is szerepel. Ez egy 
310 OOO OOO forint + áfás tétel. Megindul az Óhegy parki beruházás. Mind a kettő egy 
nagyobb, többütemes beruházásnak a része. Az Óhegy park emlékeim szerint nettó 866 OOO 
OOO forint lesz a végén, pontosan nem tudjuk, hogy mennyi, de ennyire költségelték a tavalyi 
év végén a szakértők. Folytatódik a Keresztury Dezső Általános Iskolának a felújítása is 
fűtéskorszerűsítéssel. Itt egyszerű a számtan, tudom bruttóban mondani, hogy 250 millió Ft 
erre a fedezet. Régi adósság, amit be tudunk váltani a Farkasalma és a Medveszőlő utcák 
környékén a vízelvezetés, a parkolóhelyek rendezése, ami nettó 175 millió Ft-ot fog 
felemészteni. Bővítjük az Újhegyi lakótelepen a parkolók számát. Aki a kőbányai 
lakótelepeket ismeri, azt pontosan tudja, hogy megépülésükkor még töredékannyi autóra 
számoltak az építtetők, mint amennyi valójában van, ezért minden parkolóra nagy szükség 
van az újhegyi lakótelepen. Parkolót építünk nettó 84 millió Ft-ból. A balatonlellei tábor 
faháza szintén egy régi adósság volt, amelyet az egyéb beruházások megelőztek eddig, de az 
idén szerepel a költségvetésben nettó 70 millióval. Összegszerűségben kisebb, semmivel 
sem jelentéktelenebb a Bajcsy-Zsilinszky Kórház körül a parkolóhelyek bővítése . Ez egy 
állandó probléma. A kórháznak az ellátási körzete az én emlékeim szerint körülbelül 
170 OOO embert ölel föl a XVII. kerülettel és az agglomerációval. Nyilván minden 
parkolóhely jól jön. Bővül és korszerűsödik a térfigyelő rendszer a közbeszerzés útján 
megkötött szerződésnek megfelelően. Emlékeim szerint a korszerűsítésnek ez az utolsó 
üteme. Benne van a beruházásban már aposztrofált intézményi eszközcsere is. A felújítási 
táblában pedig ismét egy olyan tendenciával találkozunk, ami évekkel ezelőtt indult, de soha 
nem látott mértékben erősödött meg. Ez a kőbányai lakásállománnyal kapcsolatos törődés, 
ami számokban is és költségvetés forrásban és megjelenik. Két soron, az egyik egy gyűjtősor, 
ahol a lakásfelújítások igényét és annak a fedezetét tervezzük, a másik pedig egy konkrétan 
a Hős utcai igényekhez rendelt, a Hős utca kapcsán szükséges lakásfelújításoknak a 
fedezetét tartalmazza. A két sor együtt 1 085 OOO OOO Ft, és ezek nettó számok, szeretném 
elmondani újra, tehát ennek a bruttója valahol 1,3-1,4 milliárd forint között van. Hatalmas 
horderejű és költségvetési előirányzat igényű az Újhegyi sétány 3. ütemének a beruházása. 
Ezzel teljessé válik az Újhegy sétányon végzett felújítás, ez az utolsó szakasz, amit el kell 
végeztni, ez 683 OOO OOO forint nettó. Szerepel benne az Újhegyi Uszoda felújítása, amelynek 
a tetőzetével, kupolájával már készen vagyunk. Az azontúl lévő összes beruházás, felújítás. 
472 OOO OOO nettót fog felemészteni. Részben kormányzati forrásból fogunk felújítani négy 
darab játszóteret, amire nettó 103 OOO OOO forintot tartalmaz a költségvetés. Folytatódik a 
lakótelepi belső utak felújítása. Burkolt felületekre, már csak azoknak a vegyes állapota 
miatt is, évek óta nagyon komoly nagyságrendet költünk. 500 OOO OOO Ft-nál az elmúlt négy 
évben az emlékeim szerint mindig többet költöttünk, nem lesz ez idén sem máshogy. A 
minden évben szereplő út és parki út felújításokon felül költünk nettó 94000000 Ft-ot a 
Lavotta Lakótelep 2. ütemének a felújítására. Belső utakról és parkolókról beszélek. Költünk 
nettó 155 OOO OOO Ft-ot a Gyakorló utcai lakótelep belső útjainak a felújításának a 2. 
ütemére. Ez is egy olyan beruházás, amit tavaly kezdtünk, az első üteme tavaly volt. 
Folytatódik, emlékeim szerint már az 5. ütemmel, az Újhegyi lakótelep belső útjainak a 
felújítása az északi, Hang utcai részen. Az én emlékeim szerint egy, azaz egy ütem maradt 
összesen az egyébként óriási Újhegyi lakótelepből és ezzel is jövőre kész tudunk lenni. 
Vannak benne olyan tételek, amik több soron szerepelnek, de egy projekt. Például a 
Gyermekek Átmeneti Otthona, a Gyöngyike Óvoda és a Pongrác Idősotthon homlokzat 
felújítása, ami bruttó 50 OOO OOO forintból fog megvalósulni. Ezek csak a nagyobb sorok, 
amiket most kiragadtam, nyilván ez egy többszáz sorból álló táblázat. Amire még érdemes 
kitérni az az, hogy az elmúlt évekhez hasonlóan a konkrétan megvalósítandó beruházások 
mellett a tervezésre is igyekszünk figyelmet fordítani. Ezek közül azt gondolom, a két 
legfontosabb a Tengerszem rendelőnek, illetve az Újhegyi rendelőnek a felújítása. Ennek a 
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kettőnek csak a tervezési igénye meghaladja a 70 millió forintot, a beruházás pedig 
valószínűleg szintén valahol 500 millió és egymilliárd forint között lesz. Fontos még 
elmondani, hogy a Felhalmozási célú tartalékok között szerepel a Mázsa tér a maga 
1 020 OOO OOO Ft-jával. Ugyan a Mázsa téri keret is és a Hős utcára kapott keret is el kezdett 
olvadni, tehát ezekből operatív költésre kerültek összegek. A kettőből együtt, emlékeim 
szerint, a 600-800 millió Ft lett eddig elköltve. Nyilván a Mázsa térnél az engedélyes 
terveknél tartunk és azoknak az árával kell számolni, ezt követheti majd a kiviteli tervek 
megalkotása, illetve a mindenféle előkészítő munkák kerültek levonásba. A Hős utcánál 
pedig Polgármester úr is mondta az elején, hogy a vártnál gyorsabb, kedvezőbb ütemben 
tudunk előre haladni a tulajdonszerzésekkel, és ebből kifolyólag reménykedhetünk abban, 
hogy záros határidőn belül ez a zárvány meg tud szűnni Kőbánya közigazgatási területén. 
Van a költségvetésben néhány olyan ismerős tétel, amik nem véletlen ismerősek a tisztelt 
Képviselőtársaknak, mert van benne néhány tavalyról áthúzódó tétel. A teljesség igénye 
nélkül, a Füzér 32. Helytörténeti Gyűjtemény felújítása, az Újhegy sétány 2. ütem 
töredékösszegekkel szerepel az eredeti beruházási összeghez képest, a Pongrác rendelő és 
így tovább. Egy dologra szeretném még felhívni a figyelmet, mert beszéltünk az 
Önkormányzatnak a saját, törvényileg ellátandó vagy önként vállalt feladatainak az 
ellátásáról, annak a fedezetigényéről és a fedezetigényének a növekedéséről. Tavaly elindult 
egy, az én meglátásom szerint nemcsak örvendetes, hanem nagyon sikeres folyamat is, ez 
pedig az, hogy hosszú idő óta először a Kőbányai Önkormányzat hozzá tud járulni kőbányai 
társasházaknak, lakásszövetkezeteknek és ilyen módon közvetve a kőbányai embereknek, 
az itt lakóknak az életminőség javításához különböző beruházásokkal. A tavalyi 
200 OOO OOO Ft után, ami a tavalyi költségvetésben szerepelt, idén 300 OOO OOO forintot 
fogunk tudni szétosztani, ezek között a házak között. Ez két soron oszlik meg 150-150 millió 
arányban, egy felújítás és egy energetikai felújítás soron. Ezek természetesen, majd a 
beérkező igények fényében, variálhatóak. Összességében azt gondolom, hogy az elmúlt 9 év, 
amióta nekem van szerencsém olyan közelről nézni a költségvetés alakulását, amilyen 
közelről nézem, az elmúlt 9 év legsikeresebb költségvetése fekszik előttünk. Szeretném 
megköszönni a Hivatal dolgozóinak, különös tekintettel a Gazdasági és Pénzügyi 
Főosztályra és a Személyügyi Osztályra, hogy az ebben rejlő, a Képviselő-testület számára 
nem feltétlen látható, de napokon hétvégéken és időnként estéken át tartó munkát, hogy 
ezeket a számokat összerázták egy egységbe. Szeretném megköszönni a Képviselő

testületnek a felelős gazdálkodást, legalábbis azon tagjainak, akik a költségvetést 
megszavazzák, és jó szívvel biztatok mindenkit arra, hogy fogadja el a költségvetést és 
szerintem legyen is büszke rá. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm szépen Alpolgármester úr. Legközelebb majd nem fogják elolvasni a 
képviselők az előterjesztést a költségvetésről, mert úgyis meghallgathatják itt. (Nevetés) 

Marksteinné Molnár Julianna: Alpolgármester úr szinte mindent elmondott, amit magam 
is jó szívvel elmondtam volna a költségvetésről. Kiegészítésként annyit tennék hozzá, hogy 
a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a költségvetést és valamennyi jelen lévő 
bizottsági tag egyhangúan elfogadta, illetve a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság 
véleményezését és egyhangú döntéssel fogadta el és ajánlja a Képviselő-testületnek is 
elfogadásra. Én hosszú évek óta, több mint egy évtizede, veszek részt ezeken a költségvetést 
előkészítő tárgyalásokon, előkészítési folyamatokon. Merem állítani, hogy a 90-es évektől a 
mai napig igen nagy változáson ment keresztül ez az előzetes vita, döntéselőkészítési 
folyamat. Én jól emlékszem azokra az időszakokra, amikor akár 100 OOO Ft-os beruházáson 
is, hogy úgy mondjam késhegyig tartó viták zajlottak. Most rendkívül felkészültek voltak az 
intézményvezetők, a gazdasági társaságok vezetői, gazdasági vezetők. Komolyan mondom, 
öröm volt ezeken az előkészítő megbeszéléseken végig itt lenni. Nagyon jól éreztem magam, 
éreztem azt az elköteleződést, azt a szakmai tudást, ami megfogalmazódott ezeken a 
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megbeszéléseken. Úgyhogy a magam részéről szeretném mindenkinek megköszönni, aki a 
költségvetés előkészítésében részt vett, és jószívvel ajánlom elfogadásra. Köszönöm szépen. 

Elnök: Más nem jelentkezik kérdéssel, hozzászólással, ezért először rendeletet alkotunk, 
majd utána még határozatokat is kell hoznunk az elfogadott költségvetés kapcsán, legalább 
négyet. Indítom a szavazást. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen 
szavazattal, 4 tartózkodással az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló önkormányzati 
rendeletet. 

Elnök: Nem növekedett a tartózkodó szavazatok száma, de nem is csökkent. Nem is értem, 
hogy miért nem csökken, hiszen gyakorlatilag ezzel a tartózkodással, vagy akár nemmel, a 
korábbi nemmel szavazó képviselő nemet mond a béremelésre, nemet mond a 
beruházásokra, dehát szíve joga. Határozathozatal következik, egyben szavazunk a négy 
határozatról, indítom a szavazást. 

36/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetője illetményének rendezéséről 
(13 igen szavazattal, 3 tartózkodással) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Nagy István, a 
Kocsis Sándor Sportközpont igazgatója részére a jogszabály szerinti illetményelemek 
mellett határozott időre, 2019. január l-jétől 2019. december 31-éig 299 900 Ft 
keresetkiegészítést állapít meg. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések 
megtételére. 
3. A Képviselő-testület a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetője illetményének 
rendezéséről szóló 471/2018. (XIl.13.) határozatát visszavonja. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 

37 /2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Egyesített Bölcsődék intézményvezetője illetményének rendezéséről 
(13 igen szavazattal, 3 tartózkodással) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Göncziné 
Sárvári Gabriella, a Kőbányai Egyesített Bölcsődék intézményvezetője részére a jogszabály 
szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2019. január l-jétől 2019. december 31-
éig 191400 Ft keresetkiegészítést állapít meg. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések 
megtételére. 
3. A Képviselő-testület a Kőbányai Egyesített Bölcsődék intézményvezetője illetményének 
rendezéséről szóló 4 72/2018. (XII. 13.) határozatát visszavonja. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 
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38/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ intézményvezetője illetményének 
rendezéséről 

(13 igen szavazattal, 3 tartózkodással) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Némethné 
Lehoczki Klára, a Bárka Kőbányai Humánszolgáltatási Központ intézményvezetője részére 
a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2019. január l-jétől 2019. 
december 31-éig 229 OOO Ft keresetkiegészítést állapít meg. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések 
megtételére. 
3. A Képviselő-testület a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ intézményvezetője 
illetményének rendezéséről szóló 473/2018. (XII. 13.) határozatát visszavonja. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 

39/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
az Önkormányzat által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról 
(13 igen szavazattal, 3 tartózkodással) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés f) pontja alapján, figyelemmel 
a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli 
el: 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 
Önkormányzat által fenntartott óvodákban az intézményvezetői pótlék mértékét az 1. 
melléklet szerint határozza meg. 
2. Ez a határozat a közzétételét követő napon lép hatályba. Ezt a határozatot 2019. január 
l-jétől kell alkalmazni. 
3. Hatályát veszti a Képviselő-testületnek az Önkormányzat által fenntartott óvodák 
vezetőinek intézményvezetői pótléka mértékének meghatározásáról szóló 429 /2015. (XII. 
17.) normatív határozata. 

1. melléklet a 39/2019. (II. 21.) KÖKT határozathoz 

Az Önkormányzat által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótléka 

A B 

1. Az óvodai csoportok száma A pótlék mértéke a pedagógus 
illetményalap %-ában 

2. legfeljebb 4 50 
3. 5 55 
4. 6 60 
5. 7 65 
6. 8 70 
7. legalább 9 75 

Elnök: A különböző intézményekben dolgozó vezetőink pótlékait, egyéb illetményét 
rendeztük. Ezért csodálkozom el mindig a szavazatokon, dehát szíve joga mindenkinek, 
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mivel ez korántsem politikai típusú döntés és kérdés. Lezárom a napirend tárgyalását. 

9. napirendi pont: 
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2019. évi éves közszolgáltatási szerződés 

módosítása 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdésre, hozzászólásra nem 
jelentkezik senki, indítom a szavazást. 

40/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2019. évi éves közszolgáltatási szerződés 
módosításáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársasággal 2018. december 14. napján 
megkötött 2019. évi éves közszolgáltatási szerződés módosítását az 1. melléklet szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződésnek a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet hatálybalépését követően történő aláírására. 
Határidő: 2019. február 28. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendi pontot. 

Elnök: A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes. 

10. napirendi pont: 
A Budapesti Rendőr-főkapitányság részére gépjármű ingyenes használatba adása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Köszöntöm a Kapitány urat körünkben. Örömmel adunk a Rendőrségnek 
járműveket, pláne, ha ilyen szép kék Ford Transitról beszélhetünk. Hozzászólásra nem 
jelentkezik senki, indítom a szavazást. 

41/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Budapesti Rendőr-főkapitányság részére gépjármű ingyenes használatba adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 1. melléklet 
szerinti ingyenes használati szerződésben foglalt feltételekkel az RBX-058 forgalmi 
rendszámú Ford Fac Transit Custom típusú gépjárművet a birtokbaadásától számított öt év 
időtartamra a Budapesti Rendőr-főkapitányság használatába adja. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ingyenes használati szerződés 
aláírására. 
Határidő: azonnal 
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Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendi pontot. 

11. napirendi pont: 
Az Óhegy Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Köszöntöm Elnök urat. Módosító javaslat is érkezett a megállapodáshoz. A Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottság az ülésén 7 igen egyhangú szavazattal támogatta azt a módosító 
javaslatot, hogy a feladatok közé kerüljön be Kőbánya két kiemelt sétánya, a Kőrösi és az 
Újhegyi sétány. Konkrétan a demonstratív jelenlét támogassa azt a járőrözést, amelyet a 
Közterület-felügyelet vagy akár a Rendőrség biztosít. Radványi alpolgármester úr tette a 
módosító javaslatot, Ő az előterjesztő is. Ezzel a módosítóval együtt ismét következhet a 
döntéshozatal, indítom a szavazást. 

Előterjesztő szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet 1. mellékletét képező 
Együttműködési megállapodás kiegészül egy új 3. ponttal az alábbiak szerint: 
„3. Az Egyesület vállalja a Kőrösi Csoma Sándor sétányon és az Újhegyi sétányon, valamint a 
sétányok közvetlen közelében fekvő közterületeken a járőrözést, a demonstratív jelenlét 
biztosítását.11 

Indokolás: A két sétány veszélyeztetettnek számít, különösen a nemzeti dohányboltok és a 
vendéglátóipari egységek előtt, ahol alkoholt is mérnek. Ezzel a feladattal erősítenék a sétány 
biztonságát. 

(83/1. módosító javaslat) 

42/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
az Óhegy Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodásról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat és az Óhegy Polgárőr Egyesület között kötendő 
együttműködési megállapodást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződés 
aláírására. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: az aljegyző 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

1. melléklet a 42/2019. (!. 21.) KÖKT határozathoz 

Együttműködési megállapodás 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR-törzsszáma: 735737, adószáma: 
15735739-2-42, KSH száma: 15735739-8411-321-01, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt.: 
11784009-15 510000) képviseletében D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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megbízásából Radványi Gábor alpolgármester mint támogató (a továbbiakban: 
Önkormányzat), 

másrészről az Óhegy Polgárőr Egyesület (székhelye: 1104 Budapest, Sörgyár utca 91., 
nyilvántartási száma: 01-02-0015212, adószáma: 18514986-1-42, bankszámlaszáma: FHB 
Bank Zrt. 18203284-06020485-40010019) képviseletében Császár László elnök mint 
Egyesület (a továbbiakban: Egyesület), a továbbiakban együttesen: Szerződő Felek 

között az alulírott időben és helyen az alábbi feltételekkel: 

A Szerződő Felek megállapodást kötnek Kőbánya közrendjének és közbiztonságának, a 
Kőbányán élők biztonságérzetének javítása céljából. A Szerződő Felek együttműködésének 
kiemelt célja a természetes és az épített környezet védelme, az ezeket károsító vagy rongáló 
események megelőzése, a személy és a tulajdon elleni bűncselekmények megelőzése, a 
gyermek- és fiatalkorúak védelme, a Kőbánya területén megtartott tömegrendezvények 
biztosítása, a közlekedésbiztonság javítása különös tekintettel az oktatási és szociális 
intézmények környezetének biztosítására és felügyeletére, valamint a katasztrófahelyzetek 
okozta károk megelőzése, elhárítása. 
Az Egyesület kijelenti, hogy a jelen megállapodásban meghatározott célok eléréséhez 
megfelelő képzettségű tagokkal rendelkezik. Az Egyesület a Budapesti Rendőr

főkapitánysággal érvényes és hatályos megállapodás keretében együttműködik. 

1. Az Egyesület vállalja, hogy Budapest Főváros X. kerület Kőbánya közigazgatási területén 
előre elkészített járőrözési terv alapján járőrszolgálatot teljesít. Az Egyesület járőrözési 
tevékenysége a kerület rendőrségi járőrkörzeteihez igazodik, amelyek a következők: 
Kőbánya Központ, Újhegy, Óhegy, MÁV-Hungária körúti lakótelep, Kertváros, Gyakorló utcai 
lakótelep, Szárnyas utcai lakótelep. 
Az Egyesület a vállalt feladatát akként látja el, hogy a fenti hét körzetben a rendőrjárőr 
mellé 1-1 fő polgárőrt biztosít. 

2. Az Egyesület vállalja, hogy a járőrözési tevékenysége során különös figyelmet fordít a 
nevelési és oktatási intézmények körüli forgalom felügyeletére szorgalmi, illetve nevelési 
időszakban 7.00 és 8.00 óra, valamint 13.00 és 15.00 óra között. Az Egyesület különös 
figyelmet fordít továbbá a közterek és a parkok védelmének biztosítására, valamint az 
illegális hulladék-lerakóhelyek ellenőrzésére. 

3. Az Egyesület vállalja a Kőrösi Csoma Sándor sétányon és az Újhegyi sétányon, valamint a 
sétányok közvetlen közelében fekvő közterületeken a járőrözést, a demonstratív jelenlét 
biztosítását. 

4. Az Egyesület vállalja Kőbánya területén a droghulladékok (tűk, fecskendők) szeptikus 
dobozba történő szakszerű begyűjtését és azok leadását a Baptista Szeretetszolgálat Bánya 
utcai telephelyén. 

5. Az Egyesület vállalja az 50 órás „Közösségi szolgálat" megszervezésében az 
együttműködést a középfokú oktatási intézményekkel. 

6. Az Egyesület a járőrözési tevékenységét naponta - kapacitástól függően - 3x8 órás vagy 
24 órás folyamatos műszakban látja el, a szolgálatok kezdetét és végét a székhelyén 
szolgálati jelentőlapon vezeti, melyet a BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság ügyelete igazol. 
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7. Az Egyesület vállalja, hogy amennyiben a 2., 3. és 4. pontban meghatározott 
tevékenysége során szabálysértést, bűncselekményt vagy bármely más olyan tényt, 
körülményt észlel, amely hatósági vagy más intézkedésre adhat alapot, az erre hatáskörrel 
rendelkező szervet haladéktalanul értesíti. Bűncselekmény észlelése vagy annak gyanúja 
esetén a jogszerűen rendelkezésére álló eszközökkel az esetleges veszélyhelyzetet 
megkísérli elhárítani, az esetlegesen fenyegető kárt megkísérli megelőzni, illetve 
mérsékelni, valamint a hatóság kiérkezéséig - szükség esetén - a helyszínt biztosítja. 

8. Az Egyesület vállalja, hogy - az Önkormányzat előzetes jelzése alapján, előre 
egyeztetett létszámban - közreműködik Budapest Főváros X. kerület Kőbánya közigazgatási 
területén megtartandó tömegrendezvények biztosításában. 

9. Az Önkormányzat vállalja, hogy az Egyesületet a Képviselő-testület és bizottságai 
üléseire meghívja a Kőbánya közbiztonságával összefüggő napirendi pont tárgyalására. 

10. Az Önkormányzat rendszeres megjelenési lehetőséget biztosít az Egyesületnek a 
rendelkezésére álló nyomtatott és elektronikus médiában. 

11. A Szerződő Felek rögzítik, hogy az Egyesület a rendezvényeken nem lát el 
vagyonvédelmi és egyéb őrző-védő feladatokat. 

12. Az Önkormányzat a jelen megállapodásban foglalt kötelezettségek teljesítéséhez 
4 390 OOO Ft, azaz négymillió-háromszázkilencvenezer forint vissza nem térítendő 

támogatást nyújt az Egyesület részére. Az Önkormányzat a továbbiakban 2 OOO OOO Ft, 
azaz kétmillió forint összeget biztosít az Egyesület részére, melyből fedeznie kell a 
Budapest X. kerület, Maláta utca 10/ A szám alatti helyiség használatából keletkező 
közüzemi díjakat. 

13. A támogatás formája vissza nem térítendő támogatás. Az Egyesület tevékenységének 
kormányzati funkciókódja: 031060 bűnmegelőzés. 

14. A támogatás nem használható fel bér- és bérjellegű kifizetésekre, étkezési költségekre, 
valamint tanácsadói díjra. 

15. A támogatás folyósításának feltétele, hogy az Egyesület a 2018. évi működéséről, 
vagyoni, pénzügyi és jövedelmi helyzetéről az üzleti év könyveinek lezárását követően az 
üzleti év utolsó napjával készített beszámolót a bíróságnál letétbe helyezze, és a letétbe 
helyezést az Önkormányzatnak igazolja. 

16. A támogatás folyósítására a 15. pontban foglaltak teljesítését követő 15 napon belül 
kerül sor az Egyesület fentiekben megadott fizetési számlájára. 

17. Az Egyesület a támogatást a megállapodásba foglalt tevékenységével összefüggésben 
felmerülő költségekre jogosult felhasználni. A felhasználásról 2019. december 31-éig 
köteles tételesen elszámolni és a 2020. januári képviselő-testületi ülésre szakmai 
beszámolót készíteni az Önkormányzat részére. 

18. A pénzügyi elszámoláshoz az Önkormányzat által meghatározott és elektronikusan 
rendelkezésre bocsátott számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a számviteli, 
pénzügyi teljesítést igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, 
egyéb számviteli, illetve pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben 
meghatározott módon. Az Egyesület törvényes képviselője az elszámolás főösszesítőjén 
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aláírásával igazolja, hogy a támogatást a szerződésben meghatározott célra fordította, az 
elszámolás iratai valósak, és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá vonatkozó 
számviteli szabályok szerint. 

19. A támogatás felhasználásáról szóló szakmai beszámolóban ismertetni kell a támogatás 
rendeltetésszerű felhasználását. 

20. Az Önkormányzat a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést 
az Egyesület köteles elősegíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére 
bocsátásával. 

21. Az Egyesület a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli 
nyilvántartást vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás 
felhasználását alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat az Önkormányzat 
által történő jóváhagyástól számított tíz évig megőrizni. 

22. Az Egyesület a szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, valamint a 
dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást nyolc napon belül köteles írásban 
bejelenteni az Önkormányzat részére. 

23. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre jogosult az Önkormányzat részéről 

a) Hegedűs Károly aljegyző, valamint 
b) a Belső Ellenőrzési Osztály, 

24. Az Egyesület képviselője kijelenti, hogy 
a) az Egyesület megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
b) az Egyesület a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 3. § (1) bekezdés 
1. pont c) alpontja szerinti átlátható szervezet, 
c) az Egyesület nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, 
ellene jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 
jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 
d) a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 
6. §-ában foglalt kizáró körülmények az Egyesülettel szemben nem állnak fenn, 
e) az Egyesületnek nincs lejárt köztartozása, 
f) az Egyesületnek nem áll fenn tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati 
költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági 
társasággal szemben, valamint 
g) az Egyesület a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik. 

25. A 24. pont a-f) alpontjában foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a 
támogatás nyújtásának feltétele. 

26. Az Egyesület köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnak 
a) a fel nem használt, 
b) a nem a támogatási célra felhasznált, valamint 
c) a nem szabályszerűen elszámolt 
részét annak a jegybanki alapkamat kétszeresének megfelelő mértékű ügyleti kamatával 
együtt az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A 
határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes 
jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
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27. A 26. pont c) alpontja alapján kell eljárni, ha az Önkormányzat a 15. pontban 
meghatározott elszámolást, illetve beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről 
az Önkormányzat 15 napon belül értesíti az Egyesületet, a visszafizetési határidő további 
15 nap. 

28. Az Önkormányzat jogosult a szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha az 
Egyesület vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 24. pont a-f) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 
támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) szerződésszegést követ el, és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, 
vagy elmulasztja a 22. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, illetve a 15. pontban 
foglalt elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 

29. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés 
közlését követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresének megfelelő mértékű 
ügyleti kamattal együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári 
félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot 
is fizetni kell. 

30. A Szerződő Felek a megállapodást határozott időtartamra, 2019. december 31-éig 
kötik. 

31. A jelen szerződésben nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 
2013. évi V. törvény vonatkozó rendelkezései az irányadóak. 
A Szerződő Felek a szerződést elolvasás és értelmezés után mint akaratukkal mindenben 
egyezőt jóváhagyólag aláírják. 

Budapest, 2019. 11 
11 
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1. melléklet az együttműködési megállapodáshoz 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. Az Egyesület az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített 
bélyegző lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget: 

,,A kifizetést a megállapodás tárgyára elkülönített támogatási összegből fedeztem." 

Ezt követően az Egyesület a számlát ellátja a törvényes képviselőjének vagy 
meghatalmazottjának aláírásával és az Egyesület bélyegzőlenyomatával. 

2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számlákról a 
Egyesület fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 

,,A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 

Ezt követően az Egyesület ellátja a számlamásolatot a törvényes képviselőjének vagy a 
meghatalmazottjának aláírásával és az Egyesület bélyegzőlenyomatával. 

3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak 
adatait tartalmazó számlaösszesítő eredeti, az Egyesület törvényes képviselője által aláírt 
példányát kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő számvitelibizonylat
másolatokat sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével megegyezően, hogy a tételes 
ellenőrzés során a költségek és a kifizetések egyértelműen azonosíthatóak legyenek. A 
számlaösszesítő szerinti azonos sorszámmal ellátott dokumentumokat csoportosítva kell 
benyújtani: pl. a számlaösszesítőben az 1. sorszámmal rendelkező számla mögött 
megtalálható Jegyen az ugyanezen számlához kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum. 

4. A pénzügyi elszámolás keretében benyújtandó dokumentumok (másolati példányai): 
a) számla, 
b) kifizetést igazoló bizonylat (bankkivonat, pénztárbizonylat), 
c) megrendelő, bérleti, szolgáltatási szerződés. 

Elnök: Lezárom a napirendi pontot. 

Elnök: A Képviselő-testület 16 fővel határozatképes. 

12. napirendi pont: 
A szociális ellátásokról szóló 3/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: A szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet módosítását fogjuk tárgyalni 
Jegyző úr az előterjesztő. Ketten is szeretnének hozzászólni, dr. Mátrai Gábor elnök úré a 
szó. 

Dr. Mátrai Gábor: Köszönöm Polgármester úr. Tisztelt Képviselő-testület, egyik 
kezdeményezőként örülök annak, hogy sikerült megint a jövedelemhatárokat emelni. 
Ahogy dr. Papp Sándor alpolgármester úr is kifejtette az előbb, minden évben sikerül 
ezeknek a jövedelemhatároknak az emelését kieszközölni a költségvetésben. Ahogy 
elmondta, tehát itt a kormányzati emeléseknél, a garantált bérminimum, a minimálbér 
emelésével nagyon sok olyan szociálisan rászoruló ember volt, aki a jövedelemhatárok 
megemelése miatt, ezekből a támogatási formákból kiesett. Az Önkormányzat tudja 
biztosítani ezek után a megemelt jövedelemszinteknél, hogy azoknak a szociálisan 
rászoruló embereknek, akiknek egy segítő kezet kell nyújtani az Önkormányzatnak, akkor 
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ő ezt a közösségi szolidaritásból kifolyólag tudja is biztosítani. Nem húzva szót, de biztosítja 
itt a támogatásokat a rendkívül élethelyzetbe kerülők esetében, emelt összegben a térítési 
ellátási díjaknál, továbbá a lakhatáshoz kapcsolódó rendszeres kiadásoknál, illetve a 
hátralékot felhalmozóknál. El lehet mondani, hogy itt a szociális blokkon belül ki lehet 
emelni a folyamatos támogatásnál az egészségügyi támogatást, az ápolási támogatás. A 
későbbiek folyamán a Kőbánya számít Rád szociális alapú ösztöndíjat, aminek szintén a 
tavalyi évben lett módosítva a jövedelemhatára. Tehát több olyan támogatás-, 
szolgáltatásnyújtás történik meg az Önkormányzat részéről, amelyre mindannyian büszkék 
lehetünk. Végezetül pedig a Bizottság egyhangúlag elfogadta a rendelet módosítását, 
köszönöm szépen a szót. 

Patay-Papp Judit Vivien: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Képviselőtársaim egy 
módosítást szeretnék indítványozni ezzel a szociális ellátásokról szóló önkormányzati 
rendelet módosítással kapcsolatban. Ugye többféle települési támogatást tartalmaz ez a 
rendelet, illetve annak összes módosítása, amelyek közül az egyik a temetési települési 
támogatás. Ennél nincs meg az a lehetősége a kérelmezőnek, hogy ha jövedelme csekély 
mértékben túllépi a rendeletben megadott határértéket, akkor méltányossági kérelemmel 
élhessen a Képviselő-testület felé, míg a többi települési támogatásnál ilyen lehetőség van. 
Én azt szeretném indítványozni, hogy a temetési támogatásnál is tegyük lehetővé a 
méltányossági kérelmezési lehetőséget, ha a jövedelem a rendeletben meghatározottnál 
10%-nál nagyobb mértékben nem mutat eltérést. Köszönöm szépen a szót. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Képviselőasszony javaslatának megfelelően, illetve 
a céljának az elérése érdekében megfogalmaznám a módosító javaslatot, amivel a 
rendelettervezetet szükséges megváltoztatni. Ez úgy néz ki, hogy a rendelettervezet 1. 
mellékletének a h) pontja a következők szerint változik. A teljes h) pontnak a szövegét 
olvasom. A 18. § (1) bekezdésében a „bekezdésében és a 11. §-ban" szövegrész helyébe a 
„bekezdésben, a 11. §-ban és a 11. § (1) bekezdésében", és innentől fogva folytatódik az 
eredeti, tehát a családjában szövegrész helyébe a háztartásában szöveg lép. Ez azt jelenti 
tehát, hogy a 10%-os méltányosság gyakorlását lehetővé tevő 18. § (1) bekezdésébe a 
felsorolt általános települési támogatás és a havi rendszeres települési támogatás mellé 
harmadikként bekerül a temetési költségekhez nyújtott temetési támogatás is, amelyhez 
tehát a 10%-os jövedelemeltérés esetén méltányosságot gyakorolhat a Képviselő-testület. 
És még egy módosítás kapcsolódik ehhez, hiszen a temetési költségekhez nyújtott települési 
támogatásnak több jövedelemszintje van. A rendeletnek az 1. melléklete sávosan határozza 
meg a támogatás mértékét, ezért úgy is módosul a rendelettervezet, hogy a 2. §-ának ab) 
pontja törlésre kerül, és a „valamint" kötőszó átkerül az a) pont végére. Ez azért szükséges, 
mert egyébként megszüntek a rendeletben azok a sávos támogatások, amelyek korábban 
ezt a 18. § (2) bekezdését szükségessé tették. Most viszont, mivel visszajön egy sávos 
támogatásnak a 10%-os eltérés, ezért meg kell hagyni ezt a szabályt. Ez a szabály mondja 
azt, hogy ha valaki a 10%-os méltányossági eltéréssel kapja meg a támogatást, akkor ott a 
legmagasabb jövedelem kategória szerinti támogatás illeti meg, tehát a legalacsonyabb 
mértékű támogatás a táblázatból. Köszönöm szépen. 

Patay-Papp Judit szóbeli módosító javaslata, a rendelettervezet 1. § h) pontja helyébe 
a következő rendelkezés lép: 
„h) 18. § (1) bekezdésében a „bekezdésében és a 11. §-ban" szövegrész helyébe a 
„bekezdésében, 11. §-ában és a 14. § (1) bekezdésében", a „családjában" szövegrész 
helyébe a „háztartásában"," 
A rendelettervezet 2. § a) pontja kiegészül a „ valamint" szöveggel, és ab) pontja törlésre 
kerül. 
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Indokolás: a Képviselő-testület méltányossági jogkörét indokolt kiterjeszteni a temetési 
költséghez való hozzájárulásként nyújtott települési támogatásra. Ezzel összefüggésben 
szükséges a 18. § (2) bekezdésében foglalt rendelkezés megtartása figyelemmel arra, hogy 
a temetési célú támogatás összege jövedelemtől függően változik. Eszerint a 
méltányossági jogkörben adható támogatás esetén a legmagasabb jövedelemkategória 
alapján kell megállapítani a támogatás összegét. 

(106/1. módosító javaslat) 

Az előterjesztő támogatja a 106/1. módosító javaslatot. 

Elnök: Képviselőasszony módosító javaslatáról egyeztettünk a testületi ülést megelőző 
tanácskozáson és ott minden résztvevő támogatta ezt a módosító javaslatot. Szerintem ez 
vélhetőleg most is így lesz. Jegyző úr az előterjesztő, Ő fogalmazta meg a módosítót, úgyhogy 
akkor nem szükséges külön szavazni róla. Ezért a módosítóval szavazzunk már az eredeti 
rendelettervezetről. Indítom a szavazást. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal - a 106/1. módosító javaslat figyelembevételével - az előterjesztés 1. melléklete 
szerint megalkotja a szociális ellátásokról szóló 3/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 

Elnök: Lezárom a napirend tárgyalását. 

13. napirendi pont: 
Az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (IV. 25.) önkormányzati 

rendelet módosítása 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Következő napirendünk, az egészsegugyi alapellátás körzeteiről szóló 
önkormányzati rendelet módosítása. Jegyző úr az előterjesztő, szeretne is szóbeli 
kiegészítést tenni az előterjesztéshez. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen csak egy mondatban szeretném jelezni a lényegét a 
rendeletmódosításnak. Gyakorlatilag a fogorvosi ügyeleti ellátásnak a rendjében és 
egyébként a rendelet egyéb tartalmában sincsen érdemi változás. A Kormányhivatal jelzése 
alapján pontosítja a rendelettervezet a fogorvosi ügyeleti ellátást nyújtó szervezetet, illetve 
azt a szabályt, hogy az egész kerület területére kiterjedő körzetben történik ez az ellátás. 
Egyébként ez eddig is így történt és nem is lehetne másképp, mivel Budapest egész területén 
összesen egy szerződő szolgáltató van. A rendeletből is ez innentől fogva egyértelművé 
válik, illetve cseréljük a felnőtt háziorvosi ügyeleti szolgáltatás nyújtónak a nevét. Ez megint 
csak egy technikai jellegű módosítás. Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm Jegyző úr. Rendeletalkotás következik, indítom a szavazást. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, 
egyhangú szavazattal az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja az egészségügyi 
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alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (VI. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló önkormányzati rendeletet. 

Elnök: Lezárom a napirendet. 

Elnök: A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes. 

14. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, 80-as jelű vasútvonal menti területek kerületi építési 

szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián 

Elnök: Jegyző úr az előterjesztő, de ehhez a rendelethez nem kíván kiegészítést fűzni, 
kérdésre örömmel válaszol, de úgy tűnik nem merül föl ilyen szándék senkiben, ezért 
megadom a Testületnek a lehetőséget a rendeletalkotásra. Indítom a szavazást. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja a Budapest X. kerület, 80-as jelű 
vasútvonal menti területek kerületi építési szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletet. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

15. napirendi pont: 
Tájékoztató a településképi véleményezési eljárásról és a Kőbányai Tervtanács 

munkájáról 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Következő napirendünk egy tájékoztató. Dolgos év volt az előző, nem számoltam, 
mennyivel volt több, mint az azt megelőző évben, de dinamikusan emelkedő. Van-e kérdés, 
hozzászólás a napirendi ponthoz? 

Patay-Papp Judit Vivien: Köszönöm szépen a szót. Csak egy rövid kérdésem lenne. Láttam 
ebben a jó nagy táblázatban, ami összefoglalja az engedélyezések számát, illetve az adott 
esetben elutasított építési engedély kérelmeket. Van jónéhány olyan, aminél látszik, hogy 
polgármesteri döntés is született, tehát aláírás is született és még sincs ott az építési 
engedély kiadásának dátuma. Ez azért van, mert, hogy utána az építési engedélyért ilyen 
lassan jönnek be a kedves ügyfelek? Köszönöm. 

Elnök: Főépítész asszony, Jegyen kedves segítsen! 

Mozsár Ágnes: Ez a táblázat a településképi véleményeket, amit a Polgármester úr ad ki, 
azt tartalmazza. Ez csak kelléke egy majdani építési engedélynek és azt nem mi adjuk ki, 
hanem az építéshatóság. Ezt a táblázat nem tartalmazza. 

Elnök: Milyen jó lenne, ha már azt is tartalmazná, hogy Kőbánya alsó vasúti állomás 
megújítását feltétel nélkül támogattuk 2018 augusztusában és már az lenne a végén, hogy 
meg is épült vagy elkészült, ez lenne még egy oszlop. Sok esetben egyébként már ott lehetne, 
de például Kőbánya alsónál még nem. Köszönöm szépen Főépítész asszony. További kérdés 
nem merül föl, ez egy tájékoztató, így erről nem kell szavaznunk. 
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Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a településképi 
véleményezési eljárásról és a Kőbányai Tervtanács munkájáról szóló tájékoztatót 
megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

Elnök: A Képviselő-testület 16 fővel határozatképes. 

16. napirendi pont: 
A védett építészeti értékek megőrzésének támogatásáról szóló pályázati kiírás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendünknél viszont, döntést kell hoznunk. Kicsit átalakult az elmúlt 
évek pályázatához képest ez a kiírásunk. 

Radványi Gábor: Igen, ezért kértem szót, hogy felhívjam erre a figyelmet. Az előző években, 
talán már 8 éve működik ez a rendszer, 10-12 millió forintokat tudtunk erre biztosítani. 
Alpolgármester úr kitért a költségvetésben arra, hogy van az a 300 milliós keret, ami a 
társasházakra vonatkozik, amiből 150 millió energetikai felújítás. Ez ebben az évben 
körülbelül 50 millió forintot jelent. 17 millió áthúzódó, illetve a maradék 32 milliót pedig az 
idei költségvetésben biztosítjuk. A pályázók 60%-a tudja ezt az önkormányzati keretet 
felhasználni az összköltség 60%-ában. Ami még örvendetes és jó dolog mindenképpen, hogy 
5 millió Ft-ra emeltük a 2,5 millió forintos keretösszeget, hiszen itt az árak megnövekedtek, 
az élőmunka szintén, ezért úgy gondoltuk, hogy ezzel tudunk segíteni, és Kőbánya 
arculatában ez jelentkezik. Kőbánya arculatához nemcsak a helyi védettség alatt álló 
épületek tartoznak, hanem nagyon sok egyéb, többek között a fővárosi védettség alatt álló 
épületek is. Ez a pályázat kiterjed azokra is, tehát a fővárosi védettség alatt álló épületekkel 
is lehet pályázni. Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm Alpolgármester úr. Kérdés, hozzászólás nincs, szavazunk a pályázat 
kiírásáról. Indítom a szavazást. 

43/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a védett építészeti értékek megőrzésének támogatásáról szóló pályázati kiírásról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a „Pályázat a 
védett építészeti értékek megőrzésének támogatására" pályázati kiírását az 1. melléklet 
szerinti tartalommal elfogadja. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1. pont szerinti pályázati kiírást a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet hatálybalépését követően tegye közzé. 
Határidő: 2019. február 28. 
Feladatkörében érintett: a Főépítészi Osztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendet. 
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17. napirendi pont: 
A „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíjpályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következőként tárgyaljuk a „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi 
ösztöndíjpályázat elbírálása címet viselő előterjesztésünket. Kérdés, hozzászólás nincs, 
döntéshozatal következik, indítom a szavazást. 

44/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat 
elbírálásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 2019 
februárjától 2019 júniusáig terjedő időszakra 5000 Ft/hó „Kőbánya számít Rád" szociális 
alapú tanulmányi ösztöndíjat állapít meg az 1. mellékletben meghatározott általános iskolai 
tanulóknak. 
2. A Képviselő-testület a 2019 februárjától 2019 júniusáig terjedő időszakra 10 OOO Ft/hó 
„Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíjat állapít meg a 2. mellékletben 
meghatározott középiskolai tanulóknak. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály Személyügyi Osztály vezetője 

A határozat 1. és 2. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Jó tanulást kívánunk a pályázóknak, reméljük, ez az ösztöndíj kellő motivációt jelent 
az egyébként is motivált gyermekek számára. Lezárom a napirendet. 

18. napirendi pont: 
A munka törvénykönyvének módosításával kapcsolatban a 100%-os önkormányzati 

tulajdonban álló gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek szóló utasítás 
Előterjesztő: Tubák István és Tóth Balázs önkormányzati képviselők 

Elnök: A következő napirend előterjesztői Tubák István és Tóth Balázs önkormányzati 
képviselők. Kérdezem az előterjesztőket, kívánnak-e kiegészítést fűzni az 
előterjesztésükhöz? Igen, mindketten. 

Tóth Balázs: Köszönöm a szót. Most megkaptuk Polgármester úrtól a frakcióvezetői 
értekezleten a KŐKERT-nek, illetve a Vagyonkezelőnek a kimutatását a túlórák 
tekintetében. A KŐKERT-nél ugye alkalmaznak túlórát, viszont átlagban nem éri el, sehol 
sem a korábbi megengedett túlóraszámot sem. Nem tudjuk ugyan, hogy az egyes 
személyeknél történik-e ilyen, de feltételezhetőleg nem, mert annyira az átlagos alatt van. 

Elnök: Összeadjuk a számokat, akkor kiderül, hogy összesen sincs annyi, mintha egy 
emberé lenne az összes. 

Tóth Balázs: Nem állítom egyértelműen, hogy értem Polgármester úr hozzászólását, de 
köszönöm. A Vagyonkezelőnél pedig, nem is volt túlóra elrendelés ebben az időszakban. 
Jegyző úrral is beszéltem, Ő is elmondta nekem, hogy a Hivatalnál is, ha történik is túlóra 
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elrendelése, nem éri el azt a mértéket, de például a kifizetések és megtörténnek a tárgyhót 
követő időszakban. Tehát ezen pozitív fejlemények és adatok tükrében, csak azt kérem a 
Testülettől, hogy akkor ezt erősítsük meg egy szavazással, hogy az Önkormányzat a jövőben 
is ezt a pozitív gyakorlatot kívánja fenntartani, és eszerint viszonyul munkavállalóihoz. 
Köszönöm szépen. 

Tubák István: Köszönöm a szót. Tisztelt Képviselő-testület mielőtt még az a vád érne, hogy 
a közelgő választási kampány, illetve a politikai haszonszerzés miatt nyújtottuk be ezt az 
előterjesztést, egy személyes tapasztalatot szeretnék megosztani Önökkel. 2015 előtt 
évekig olyan munkarendben dolgoztam, hogy hétfőtől-szombatig, tehát heti 6 napban volt 
a munkabeosztásom. Hétfőtől péntekig napi 10 óra, szombaton 8 és fél óra, és a hónapban 
minden utolsó szombat-vasárnapom volt pihenőnap. Tisztában vagyok azzal, hogy ez a 
munkarend, illetve ennek az alkalmazása mit jelent. Azzal is tisztában vagyok, hogy az 
önkéntesség szó a rendeletben vagy a törvényben az mennyire fejti ki valódiságát, amikor a 
munkavállaló kiszolgáltatott helyzetben van. Én örömmel olvastam, hogy 2016 és 2019 
között a KŐKERT-né! minimális túlóraszám volt, illetve a Vagyonkezelőnél abszolút nincs. 
Én is csak azt tudom mondani, hogy ezzel a szavazással csak meg tudjuk erősíteni, hogy a 
közeljövőben, illetve az elkövetkezendő években is, ezt tartani fogja az Önkormányzat, 
illetve a cégek vezetése. Az előterjesztésünk határozati javaslatában viszont van egy olyan 
pont, hogy az Önkormányzat felkéri a közigazgatási területén működő vállalkozásokat, hogy 
ne alkalmazzák a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi törvény 2019. január l-jén 
hatályba lépett módosítását, és hogy a Képviselő-testület kijelenti, hogy jogszabályi 
kötelezettség hiányában, az Önkormányzat nem köt olyan gazdasági társasággal szerződést, 
amely alkalmazza a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi törvény 2019. január l-jén 
bevezetett változásokat. Ha az Önkormányzatnak nem is áll szándékában ezt alkalmazni, 
egy határozati javaslat elfogadásával egy biztosítékot ad arra, hogy azok a munkavállalók, 
vállalkozások, akik szerződésben fognak majd állni az Önkormányzattal, ők se alkalmazzák 
ezt az új munka törvénykönyvet. Tapasztalatból tudom, hogy sem a fiatal korosztálynak, 
sem a családdal rendelkezőknek, illetve az idősebb korosztálynak, sem munkamorál 
szempontjából, sem pedig egészség, illetve pozitív jövőkép szempontjából nem alkalmas ez. 
Köszönöm szépen. 

Dr. Pap Sándor: Tisztelt Képviselő-testület igyekezni fogok, hogy a 3 percbe beleférjek, de 
sok minden olyat érzek az előterjesztésben, amivel személyesen nem értek egyet. 
Elöljáróban el kell mondjam, hogy beszéltem a Szivárványnak és a Kőrösinek az 
ügyvezetőjével. Az egyik három, a másik négyhónapos munkaidőkeretben dolgozik, 
azokban a munkakörökben, ahol egyáltalán munkaidőkeretre szükség van. A Kőrösi három 
éve van gazdasági társaság formátumban, tehát három évre visszamenőleg tudott 
Ügyvezető úr nyilatkozni. A Szivárvány vezetője, Lajtai Erzsike pedig öt évre visszamenőleg 
nyilatkozott, hogy nem rendeletek el túlórát. Ilyen módon azért a túlóra elrendelés 
minimális, illetve pontosítok Győrffy László a tavalyi évben 23 óra túlórát rendelt el a 
karácsony rendezvények miatt. Ez egy 4 7 fős engedélyezett foglalkoztatotti létszámú 
gazdasági társaságnál talán elhanyagolható. Kampányt és politikai haszonszerzést nem 
feltételezünk, központi utasítást annál inkább, mert egyébként én 4-5 másik kerületi 
kollégával beszéltem és rajtaütésszerűen nagyon egy ütemben világosodtatok meg ebben a 
kérdésben. Végsősoron ez mindenkinek joga és lehetősége. Az, hogy a kampányidőszak 
kezdődik, nyilván véletlen egybeesés, ezt bármikor hajlandó vagyok elhinni. Az, hogy a 
munkavállalók kiszolgáltatott helyzetben vannak, azért ezt, aki képes megfogalmazni, az 
lehet, hogy nem teljesen ismeri a magyarországi gazdasági viszonyokat. Voltak olyan idők 
Magyarországon, nem kevés év, már én is egy részét felnőttként éltem meg, amikor a 
munkavállalónak valóban nem volt bérpozíciója. Azon egyszerű okból kifolyólag, hogy 
intenzív dugóhúzóban volt a magyar gazdaság. Ha a kedves Kollégák megnézik az utóbbi idő 
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makrogazdasági adatait, vagy egyszerűen csak kimennek munkavállalók közé és 
megkérdezik őket, akkor ebben a pillanatban a betanított munkásért is versenyeznek a 
gyárak Nem tudom a Suzuki gyáras történet megvan-e, ahova nem engedték be az ellenzéki 
képviselőket. Olyan érdekérvényesítő képessége van a dolgozó embereknek, ami egyébként 
soha nem volt. Csöndben mondom, hogy amint az a törvény eredeti előterjesztésének az 
indokolásának is része volt, az egyik fontos célja ennek a jogszabálymódosításnak eredetileg 
a gazdaság fehérítése volt. Ugyanis ezek, bizonyos vállalkozásoknál és nyilván az elítélendő, 
de ez a túlóra mennyiség ténylegesen végrehajtásra került. A szándék az volt, hogy ez 
bekerüljön a fehér gazdaságba. A gazdaság fehérítésének sikeressége teszi lehetővé, hogy 
Magyarország ilyen stabil gazdasági lábakon álljon. Ez volt a célja, és ez egy működőképes 
történet tud lenni. Ami itt egy félmondat erejéig elhangzott, a kifizetése a túlórának. Azért, 
ha bárki elolvassa a Munka törvénykönyvét, akkor emlékezetem szerint, a 155. § környékén 
elég egyértelmű, hogy a munkabért havonta ki kell fizetni. Ennél gyakoribb kifizetési 
frekvenciát engedélyez a törvény, de a havi elszámolás a munkavállalóval az kötelező. Tehát, 
mielőtt abba a fals irányba vinnék a beszélgetést, hogy itt bárki nagyobb időtávon keresztül 
akar visszatartani túlórapénzeket, egész egyszerűen, tényszerűen ez nem igaz. A kerületi 
cégeket érintő kezdeményezés annyit hadd tegyek hozzá, hogy közünk sincs hozzá és nem 
is tudjuk vizsgálni. Azt pedig, hogy kivel szerződünk, hát nyilván Ti is ismeritek a 
közbeszerzési törvény rendelkezéseit, tehát ott egy szó nincs a túlóráról. Azzal szerződünk, 
aki a legjobb árat adja, vagy az összességében legelőnyösebb ajánlatot adja, és ilyen módon 
ennek a határozati javaslatnak én nagyon az alkalmazhatóságát nem látom. Köszönöm 
szépen. 

Tóth Balázs: Köszönöm szépen a szót. Akkor néhány válasz. Talán arról nem az ellenzék 
tehet, hogy a törvénymódosítás az most került a Parlament elé, úgyhogy legalább ezt a 
vádat, hogy az ellenzék mostanra időzítette ezt a dolgot, kérem, hogy mellőzzük. 

Alpolgármester úrnak az utolsó megjegyzése a munkaidőkerettel kapcsolatban, illetve a 
kifizetésekkel kapcsolatban azért sántít, mert igaz ugyan, hogy a munkavállalóval havi 
szinten kell elszámolnia a munkaadónak, de mivel 3 éves lehetséges munkaidőkeretet 
határoz meg a kormány, ezért közel sem biztos, hogy a túlóramegállapítás az megtörténik 
havonta és a kifizetés megtörténik. Ez erre vonatkozik. Az egyébként nagyon pozitív dolog, 
hogy az Önkormányzatba, illetve az önkormányzati gazdasági társaságoknál jelenleg nincs 
ilyen gyakorlat. A cégek esetében pedig kicsit más a megközelítésünk. Tehát ugye, ahogy 
Alpolgármester úr fogalmazott, a legalacsonyabb árat megadó céggel kötünk szerződést, 
vagy az összességében legelőnyösebb ajánlattal. Itt annyi dolog történne, hogy az 
összességében legkedvezőbb ajánlatban azt is figyelembe vesszük, hogy a munkavállalóival 
hogyan bánik az adott társaság. Tehát ebből is azt gondolom, hogy irányt mutató lenne ez a 
javaslat, úgyhogy továbbra is javaslom az elfogadását. 

Elnök: Olyan napirendet tárgyalunk, aminek semmi keresnivalója az Önkormányzat 
Képviselő-testületének napirendjei között, ezt lássuk be. Arról is beszéljünk őszintén, hogy 
ez semmi más, mint egy politikai akció. Politikai akció, amely az ország minden, olyan 
településének önkormányzati testület-ülésén előfordul, ahol ellenzéki képviselő van jelen. 
Vidéki településeken ugyanúgy, mint fővárosi kerületekben, vagy akár a Fővárosi Közgyűlés 
ülésen. Eltérő módon reagáltak erre a különböző képviselő-testületek, közgyűlések. Például 
a Fővárosi Közgyűlés, aminek a munkájában részt veszek, úgy döntött, hogy nem is veszi 
napirendre ezt a kérdést, hiszen a munkáltatói jogkör gyakorlója a Főváros tekintetében 
egy-egy cég vezetője. A Közgyűlés közvetlenül nem gyakorol befolyást arra, hogy milyen 
módon alkalmazza az adott jogszabályt az adott cég vezetője. Ez semmi más, mint egy 
politikai akció, és itt nincs keresnivalója, mi mégis megtárgyaljuk, mert a Testület van oly 
bölcs, hogy akár teret ad egy ilyen típusú vitának is, aminek egyébként nem lenne helye. Ezt 
is el kell mondani. Azt főképp nem értem egyébként, hogy a határozati javaslat egyes 
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pontjaiban felbukkanó határozati elemek, mint például az előbb már említett pályázat, 
közbeszerzés, hogy kivel dolgoztat, milyen módon végeztet munkát az Önkormányzat, ez 
milyen módon lenne ellenőrizhető Képviselő úr szerint? Ez mennyire van a valósággal 
szinkronban? Erről ne is beszéljünk, ez a naivitásnak egy olyan magas szintje, ami azt 
mutatja, hogy Isten óvjon minket attól, hogy az ellenzék kezében legyen a város vezetése. 
Ellenzéki oldalon sok mindent lehet mondani, sok szamárságot állítani. Meg lehet tenni, 
hogy nem fogadjuk el a költségvetést, annak egyes elemeit sem, majd utána, olyan módosító 
javaslatot fogalmazunk meg, amit mi bölcsen elfogadunk persze, testületi többségként, 
amely az elfogadott költségvetésre alapozható. Tóth Balázs képviselő úr amikor különböző 
portálokon nyilatkozik arról, hogy Ő emlékei szerint támogatta azt a fejlesztést, nem gondol 
arra, hogy egyszer sem támogatta, mert nem fogadta el a költségvetésben az azt megalapozó 
forrást. Ez azt jelenti, hogy nem támogatta. Tehát Isten óvjon minket az olyan ellenzéktől, 
amely ily módon tud visszanyúlni az ország vagy az Önkormányzat dolgaihoz, mint Önök 
teszik 

Tubák István: Nem kívánom az előttem szólókat ismételni, Tóth Balázsra gondolok, két 
dolgot viszont szeretnék kiemelni. Az egyik az az állítás, hogy a munkavállalók milyen 
helyzetben vannak Valóban vannak olyan területek, ahol kapkodnak a segédmunkásokért 
is, ugyanúgy ki is használják őket. Gondoljunk bele, egy kelet-magyarországi szegény 
vidékről, aki Győrbe költözik, az feladja az addigi életét családostul, gyerekestül. Elmegy egy 
autóipari céghez dolgozni és semmi lehetősége nincs visszamenni, mert az éhenhalás 
veszélyezteti, vagy csak a közmunka. Az, ki van-e szolgáltatva ennek vagy nincs? A másik 
fontos dolog, amit megemlítenék, hogy ha jól tudom, Szombathely város vezetése 
többségében fideszes, ők is elfogadták egyébként ezt a határozati javaslatot, tehát nem 
értem, hogy mi a gond. Igaz, hogy ezt követően az alpolgármestertől megvontak minden 
hatáskört, tehát ennyit a munkavállalói kiszolgáltatottságról. Köszönöm szépen, 

Tóth Balázs: Köszönöm a szót ismét. Igen, tehát, hogy ha valamit nem tudsz megcsinálni, 
akkor fogd rá, hogy naivitás és akkor le lehet söpörni könnyen a napirendről. Értem, én azt 
gondolom, ha én lennék a vezetésben, én biztos, hogy megtalálnám a módját ennek a 
dolognak. Régi főnököm mondta mindig, hogy a Holdon már járt ember, nyilván, hogy ezt is 
meg lehetne oldani, ki lehetne alakítani a munkamenetet. Polgármester úr, amikor ugye a 
blogomon jelezte, hogy én nem támogattam egy beruházást, akkor a Polgármester úrnak én 
ezt megválaszoltam. Lehet, hogy azt már nem olvasta el, hogy nemcsak a költségvetés 
megszavazásakor dönt az ember az egyes beruházásokról, hanem például a 
Vagyonkezelővel kötendő szerződésekkel kapcsolatban is, ezeket az előterjesztéseket 

rendre megszavazom és elfogadom, tehát továbbra is azt mondom, hogy támogatni szoktam 
ezeket a beruházásokat. A harmadik dolog meg amikor Polgármester úr azt mondja, hogy 
ez politikai akció, de mondjuk így, hogy véleménynyilvánítás. Polgármester úr azért 
Pulitzer-díjat remélem nem vársz ezért a kijelentésedért? Mi lenne más? Természetesen az 
egy politikai szemlélet, hogy az önkormányzatnak a cégei, azok a gazdasági szereplők, 
akikkel a Hivatal kapcsolatba akar kerülni azok, hogy viszonyulnak a saját 
munkavállalóikhoz. Természetesen, ez az. Köszönöm szépen. 

Dr. Pap Sándor: Valószínűleg politikai szemléletbeli különbség az is, hogy a Kormány 
milliárdokkal járul hozzá ahhoz, hogy munkahelyek létesüljenek, például Kőbányán. Azzal 
tisztelt Képviselőtársaim vagy tisztában vannak, vagy nem, de ha nem, akkor most 
elmondom, hogy például a Bosch beruházáshoz, aminek keretében az ún. Campus!I-es, a 
volt Kantoni területén épülő kutatási-fejlesztési központ, ami 2500 munkavállalónak fog 
helyt adni, és ami a Boschtól 10 milliárdokban mérhető beruházást kívánt, ezt az állam 
milliárdokban mérhető közlekedési infrastruktúra fejlesztéssel támogatja. Ez is 
valószínűleg egy politikai különbség. Az állam létrehoz egy fantasztikus Opera műhelyházat 
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Kőbányán, létrehoz egy európai színvonalú, ez bátran merem mondani, mint a tervzsűri 
tagja, egy európai színvonalú Közlekedési és Műszaki Múzeumot. Azt gondolom, hogy 
mielőtt félinformációkat pufogtatunk, akkor először forduljunk alázattal a kormányzat felé 
és mondjuk azt, hogy hát köszönjük, mert Kőbányán egyébként ezrekkel mérhetően több 
munkahely van, mint 9 éwel ezelőtt. Ami a munkaidőkeretet illeti, én azzal most nem 
húznám a Tisztelt Képviselők idejét, de a munkaidőkeret elszámolás és az ahhoz kapcsolódó 
pénzügyi elszámolás az egymástól elkülönül a munkajogviszonyban. Erről majd szívesen, 
akár én, akár bármelyik munkajogot látott ember biztosan szívesen tart egy rövid fejtágítást. 
Tulajdonképpen az egész ellenzéki propagandában ez az ordas hazugság, amire alapozzák. 
A munkavállaló valamennyi pótlékkal, keresetkiegészítéssel, túlórapénzzel együtt 
ugyanúgy megkapja a munkabérét, ahogy eddig is. Polgármester úr jobban képben van a 
kerületi médiaviszonyokban, én azt nem tudtam, hogy ti boldogan nyilatkozgattok a kerületi 
fejlesztésekről. Szeretném elmondani az elmúlt néhány év fényében, hogy potyautasok 
vagytok ebben barátaim. Tehát majd akkor, ha megszavazzátok a költségvetést, vagy 
legalább értelmezhető javaslatot terjesztetek be róla, én azt javaslom, inkább akkor 
nyilatkozgassunk. Ennyi év után, ahány éve nincs megszavazza az ellenzék által a 
költségvetés, talán most már mondhatjuk azt, hogy ez konkrétan 12 képviselőnek, a 
Polgármester úrnak és egy frakciónak az érdeme, hogy a kerület itt tart, ahol, merthogy ebbe 
semmilyen módon nem vettetek részt. 

Elnök: Folytatva Alpolgármester úr gondolatát, nyilván a Vagyonkezelővel kötendő 
megállapodás elfogadása nem egyenértékű azzal, hogy elfogadom az azt megalapozó 
költségvetést, vagy egyéb forrásról rendelkező határozatot, hiszen az már csak folyománya 
mindannak, tehát az alapot az jelenti, hogy a forrást ehhez megteremtsük. Más nem 
jelentkezik hozzászólásra. Természetesen ismerjük a szombathelyi szavazás körülményeit. 
Nyilván, ha a részleteit kifejtené Képviselő úr, akkor kiderülne, hogy azért nem volt az olyan 
sima ügy, hogy hogyan is került elfogadásra a szombathelyi közgyűlésben az adott 
határozat. Aki követi a hazai politikai eseményeket az nyilván tisztában van ezzel, hogy ott 
hogyan történt, és a mi történt. Ezzel együtt még továbbra is tartom, hogy ennek az 
előterjesztésnek itt nyilván nincs helye. Bár egy olyan köztestület a mi Képviselő

testületünk is, amely politikai kérdéseket is nyilván megvitat és nem függetlenítheti magát 
a döntéseiben különböző politikai szándékoktól, hogy ezek motiválják, határozzák meg a 
cselekedetét. De ezzel együtt sem való, azt gondolom, ide olyan kérdés, ami most 
napirenden van. Lezárom a vitát, mert más hozzászólásra jelentkező nincs. Nekem van 
módosító javaslatom, ezt ismertetem. A határozattervezet 6 pontja helyett 1 pontot javaslok 
elfogadni a következők szerint: ,,Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
Képviselő-testülete, mint a 100%-os önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 
tulajdonosi jogainak egyedüli gyakorlója megállapítja a gazdasági társaságok vezető 
tisztségviselőinek tájékoztatása alapján, hogy a Budapest Főváros X. kerületi Önkormányzat 
100%-os tulajdonában álló gazdasági társaságok, úgy ahogy azt a korábbi években tették, 
továbbra sem terveznek a Munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi 1. törvényben 
meghatározott 250 elrendelhető túlóra mértékénél többet elrendelni, kivéve, ha ahhoz a 
munkavállaló önkéntesen, írásban hozzájárul." Az előterjesztők nyilatkozatát várom. 

Tóth Balázs: Jó irányú a módosító javaslat, de nem elégséges. Azt gondolom, hogy az eredeti 
szöveg sokkal jobban védi a munkavállalók érdekeit, hiszen ott nemcsak az 
Önkormányzatra, hanem az Önkormányzat cégeire és az Önkormányzattal kapcsolatban 
álló gazdasági társaságokról is szó van, tehát az tágabb jellegű. Én továbbra is az eredeti 
előterjesztést támogatom. Köszönöm. 

Tubák István: Csatlakozom én is az előttem szólóhoz. 
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Elnök: Akkor szavazzunk arról, hogy a Testület hogyan viszonyul módosító javaslathoz. 
Indítom a szavazást. 

Elnök szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet 1. pontja helyébe a következő 
rendelkezés lép: 
„Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete mint a 100%-os 
önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok tulajdonosi jogainak egyedüli gyakorlója 
megállapítja a gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek tájékoztatása alapján, hogy a 
Budapest Főváros X. kerületi Önkormányzat 100%-os tulajdonában álló gazdasági 
társaságok - úgy, ahogy azt a korább i években tették - továbbra sem terveznek a Munka 
törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvényben meghatározott 250 elrendelhető túlóra 
mértékénél többet elrendelni, kivéve, ha ahhoz a munkavállaló önkéntesen, írásban 
hozzájárul." 
A határozattervezet 2-6. pontja törlésre kerül. 

Indokolás: az Önkormányzat gazdasági társaságainál jelenleg érvényben lévő gyakorlat 
megerősítése okán az eredeti határozattervezet helyett a módosító javaslatban 
megfogalmazott elfogadása indokolt. 

(105/1. módosító javaslat) 

Az előterjesztők nem támogatják a 105/1. módosító javaslatot. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő- testülete 12 igen szavazattal, 
4 tartózkodással elfogadja a 105/1. módosító javaslatot {45/2019. (II. 21.)). 

Elnök: Arról szavaztunk, hogy a módosítót elfogadja a Testület, most pedig szavazunk a 
módosított határozattervezetről. Ez a dolgok menete. Tehát szavazzunk, indítom a 
szavazást. 

46/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény rendkívüli munkaidőre és a 
munkaidőkeretre vonatkozó rendelkezéseinek az alkalmazásáról 
(12 igen szavazattal, 4 tartózkodással) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete mint a 100%-os 
önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok tulajdonosi jogainak egyedüli gyakorlója 
megállapítja a gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek tájékoztatása alapján, hogy a 
Budapest Főváros X. kerületi Önkormányzat 100%-os tulajdonában álló gazdasági 
társaságok - úgy, ahogy azt a korábbi években tették - továbbra sem terveznek a Munka 
törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvényben meghatározott 250 elrendelhető túlóra 
mértékénél többet elrendelni, kivéve, ha ahhoz a munkavállaló önkéntesen, írásban 
hozzájárul. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 
a Jegyzői Főosztály vezetője 
az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági 
társaságok vezető tisztségviselői 

Elnök: Tehát az ellenzék nem támogatta, a saját javaslatát. Lezárom a napirendi pont 
tárgyalását. 

Elnök: A Képviselő-testület 12 fővel határozatképes. 
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19. napirendi pont: 
A polgármester 2019. évi szabadságának ütemezése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Lényeges napirend következik, a polgármester 2019. évi szabadságának ütemezése. 
Kérdés, hozzászólás nincs, döntéshozatal következik. Indítom a szavazást. 

47 /2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a polgármester 2019. évi szabadságának ütemezéséről 
(12 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete mint a 
munkáltatói jogkör gyakorlója a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 
225/C. § (2) bekezdése alapján D. Kovács Róbert Antal polgármester 2019. évre 
megállapított 64 nap szabadságának ütemezését az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

a) 2019. március 31-ig (a 2018. évről áthozott) 25 nap, 
b) a 2019. évi igazgatási szünet idején 20 nap, 
e) a 2019. évi helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek választásáig a 

fennmaradó 19 nap időarányos része. 
Határidő: 2019. február 28. 
Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendet. 

Elnök: A Képviselő-testület 11 fővel határozatképes. 

20. napirendi pont 
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott képviselő-testületi határozatokról 

Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Következő napirendünk a Tájékoztató a lejárt határidejű, végrehajtott, valamint, 
további intézkedést igénylő testületi határozatokról. Hozzászólás nincs, kérdés nincs. 
Amikor átvizsgáltam úgy láttam, hogy itt határozatot nem kell hoznunk. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
végrehajtott képviselő-testületi határozatokról szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

21. napirendi pont 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. 1-III. 

havi várható likviditási helyzetéről 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Nem kell hoznunk határozatot a következő napirendnél sem, mivel szintén 
tájékoztató. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros 
X kerület Kőbányai Önkormányzat 2019. !-III. havi várható likviditási helyzetéről szóló 
tájékoztatót megtárgyalta. 
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Elnök: Lezárom ezt a napirendi pontot is. 

22. napirendi pont 
A lakóközösségek lakóépületek fejlesztését célzó beruházásainak támogatásáról 

szóló pályázati felhívás 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Kérdés, hozzászólás nincs, ezért a pályázat kiírásáról fogunk szavazni. Indítom a 
szavazást. 

48/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a lakóközösségek lakóépületek fejlesztését célzó beruházásainak támogatásáról 
szóló pályázati felhívásról 
(11 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot ír ki 
a kőbányai lakóközösségek lakóépületek fejlesztését célzó beruházásainak támogatására. 
2. A Képviselő-testület a kőbányai lakóközösségek lakóépületek fejlesztését célzó 
beruházásainak támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal 
elfogadja. 
3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a pályázati felhívás 
közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján. 
Határidő : 2019. február 28. 
Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendet. Most következik azon napirendek sora, ahol zárt ülésen is 
tárgyalhatnánk a kérdést, de erre vonatkozó javaslat nem érkezett hozzám, így nyilvános 
ülés keretében folytatjuk a munkát. 

23. napirendi pont 
A Budapest Főváros X. kerület, Fehér út, Gyakorló utca, Keresztúri út és MÁV-terület 

által határolt terület kerületi építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban 
kötött településrendezési szerződés módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Pár hónappal ezelőtt kötöttük ezt a szerződést, szeptemberben, segít Jegyző úr. 
Hozzászólás nincs, szavazni fogunk, indítom a gépet. 

49/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Fehér út, Gyakorló utca, Keresztúri út és MÁV-terület által 
határolt terület kerületi építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban kötött 
településrendezési szerződés módosításáról 
(11 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Fehér út, Gyakorló utca, Keresztúri út és MÁV-terület által határolt terület kerületi 
építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban a Fehér-Liget Ingatlanhasznosító Kft.-vel 
kötött településrendezési szerződés módosításának tervezetét az 1. melléklet szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 
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2. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Fehér út, Gyakorló utca, Keresztúri út és MÁV-terület által határolt terület kerületi 
építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban a Fehér-Liget Ingatlanhasznosító Kft.-vel 
és az SBGK Ügyvédi Irodával kötött letéti szerződés módosításának tervezetét a 2. melléklet 
szerinti tartalommal jóváhagyja. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. és a 2. pont szerinti 
szerződéseket aláírja. 
Határidő: 2019. március 10. 
Feladatkörében érintett: a Főépítész Osztály vezetője 

A határozat 1. és 2. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendet. 

24. napirendi pont 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában 

álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Tájékoztató az Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésre vonatkozó 
kérelmekről. Itt döntéshozatal nem kapcsolódik az előterjesztéshez. Kérdés, hozzászólás 
nincs. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros 
X kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó 
kérelmekről szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: Lezárom a napirendi pontot. 

Elnök: A Képviselő-testület 12 fővel határozatképes. 

25. napirendi pont 
A Budapest X. kerület, Cserkesz utca 34. szám alatti nem lakás céljára szolgáló 

helyiség elidegenítése 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kérdés, hozzászólás nincs, indítom a szavazást. 

50/2019. (II. 21.) KÖRT határozat 
a Budapest X. kerület, Cserkesz utca 34. szám alatt lévő nem lakás céljára szolgáló 
helyiség elidegenítéséről 
(12 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 
Önkormányzat tulajdonában álló Budapest X. kerület, Cserkesz utca 34. szám alatti, 
41741/0/A/2 helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti. 
2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát 4 44 7 OOO Ft összegben határozza meg. 
3. A Képviselő-testület engedélyezi a 4 44 7 OOO Ft összegű vételár 70%-ának, azaz 
3 112 900 Ft összegnek részletekben történő megfizetését. 
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4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 30%-át - 1 334100 Ft összeget - a 
szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét 
tizenkét havi egyenlő - 260 675 Ft/hó - részletben köteles megfizetni. 
5. A Képviselő -testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult 
részére történő kiküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére. 
Határidő: 2019. március 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: Lezárom a napirendet. 

26. napirendi pont 
A Sportliget mellett fekvő, Hangár utca 10. szám alatti ingatlanon 

velodrom létesítése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Kérdés, hozzászólás nincs, szavazni fogunk. 

51/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Sportliget mellett fekvő, Hangár utca 10. szám alatti ingatlanon velodrom 
létesítéséről 
(12 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, 
hogy a Magyar Kerékpáros Szövetség (székhelye: 1146 Budapest, Szabó József utca 3., 
képviseli: dr. Princzinger Péter elnök) és a Magyar Velodrom Nonprofit Kft. (székhelye: 
1103 Budapest, Hangár u. 10.; ügyvezető : Szilasi László Gábor) a Budapest X., Hangár utca 
10. szám alatti, 42444/23 hrsz.-ú ingatlanon velodromot, BMX-crosspályát, valamint 
KRESZ-oktatópályát létesítsen. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy adjon ki a beruházáshoz tulajdonosi 
hozzájáruló nyilatkozatot, valamint tegye meg a szükséges intézkedéseket az 
Önkormányzat és a Kőbányai Torna Club (székhelye: 1103 Budapest, Hangár utca 10., 
képviseli: Eisenkrammer Károly elnök) között a Budapest X., Hangár utcában található, 
42444/23 hrsz.-ú ingatlan bérbeadására vonatkozó bérleti szerződés módosítása 
érdekében. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Főépítészi Osztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendet. 

2 7. napirendi pont 
A Budapest X. kerület, Téglavető utca 36. szám alatt lévő ingatlan elidegenítése 

Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a következőt. Meglátjuk, most mit mond a piac. Kérdés, hozzászólás . 
nincs, indítom a szavazást. 
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52/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Téglavető utca 36. szám alatt lévő ingatlan elidegenítéséről 
(12 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete árverésen 
értékesíti a Budapest X., Téglavető utca 36. szám alatt található, 4126 7 /17 hrsz.-ú ingatlant. 
2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti árverési hirdetményben az alábbi feltételeket 
állapítja meg: 

a) az ingatlan kikiáltási ára 69 OOO OOO Ft, 
b) az ajánlati biztosíték összege 12 OOO OOO Ft, 
e) a vevő a vételárat az adásvételi szerződés hatályba lépésétől számított 15 napon belül 
köteles megfizetni, 
dJ az ingatlannak a vevő részére történő birtokba adására a teljes vételár beérkezését 
követő 5 munkanapon belül kerül sor, 
e) az ingatlanon az építkezést a birtokátruházást követő egy naptári éven belül meg kell 
kezdeni azzal, hogy a kötelezettség nemteljesítése esetére a vevő köteles az 
Önkormányzat javára visszavásárlási jogot engedni a szerződés szerinti vételár 90%
ának megfelelő visszavásárlási áron, 
f) amennyiben a pályázó gazdasági társaság, akkor az a szerződés hatálybalépéséig 
köteles a székhelyét vagy telephelyét Kőbányára bejelenteni. 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az árverés lebonyolítására. 
4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy eredményes árverést követően 
az adásvételi szerződést kösse meg. 
5. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az árverés nyertese számára biztosítsa 
a Budapest Főváros Kormányhivatala V. kerületi Hivatala BP-05/07 /00759-70/2016. 
ügyiratszámon kiadott jogerős építési engedélye tekintetében a jogutódlást. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Főépítészi Osztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

28. napirendi pont 
Tájékoztató a Budapest X. kerület, Bolgár utca 2. alagsor 1. szám alatt lévő nem 

lakás céljára szolgáló helyiség elidegenítésére vonatkozó kérelemről 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Tájékoztatóról van szó, ezért döntést itt sem kell hoznunk. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X 
kerület, Bolgár utca 2. alagsor 1. szám alatt lévő nem lakás céljára szolgáló helyiség 
elidegenítésére vonatkozó kérelemről szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

29. napirendi pont 
A Budapest X. kerület, Gergely utca 112/ A-B szám alatti, 42137 /97 hrsz.-ú 
ingatlannal kapcsolatos elővásárlási jogról lemondó nyilatkozat kiadása 

Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kíváncsian várom, hogy mi történik ebben az épületben, ami kívülről nagyon szép, 
belül már betegebb. Kérdés, hozzászólás nincs, indítom a szavazást. 

44 



53/2019. (II. 21.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Gergely utca 112/B szám alatti, 42137 /97 hrsz.-ú ingatlannal 
kapcsolatos elővásárlási jogról lemondó nyilatkozat kiadásáról 
(12 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Gergely utca 112/B szám alatti, 42137 /97 helyrajzi számú osztatlan közös 
tulajdonban álló ingatlan Italia Professional Food Kft. (székhelye: 1103 Budapest, Kazah 
utca 8., cégjegyzékszáma: 01-09-201498, adószáma: 25129544-2-42) mint eladó tulajdonát 
képező 1/26 272-ed és 4 686/26 272-ed tulajdoni hányadára vonatkozó, 1 200 OOO euró 
vételáron tett vételi ajánlattal kapcsolatban az Önkormányzatot megillető elővásárlási 
jogáról lemond. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti nyilatkozat 
kiadására. 
Határidő: 2019. február 28. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendet. A következő hat napirendünket zárt ülés keretében kell 
megtárgyalnunk, ezért kérem, az üléstermet hagyják el. (A meghívottak elhagyják az 
üléstermet.) 

30. napirendi pont: 
A Közkincs Művészeti és Kulturális Közhasznú Egyesület közterület-használati 

ügyben benyújtott fellebbezései 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 30. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

31. napirendi pont: 
Harák Józsefné közterület-használat iránti és méltányossági kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 31. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

32. napirendi pont: 
Az Emberbarát Alapítvány közterület-használati hozzájárulás iránti és 

méltányossági kérelme 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 32. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 
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33. napirendi pont 
Grosszmann Antal Attila közösségi együttélés alapvető szabályait megsértő 

magatartás miatti ügyében benyújtott fellebbezése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 33. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

34. napirendi pont 
Az ÖKOCENTRUM Zrt. közösségi együttélés alapvető szabályait megsértő magatartás 

miatti ügyében benyújtott fellebbezése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 34. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

35. napirendi pont 
Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 35. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

Elnök: Megköszöni a részvételt, megállapítja, hogy a Képviselő-testület az elfogadott 
napirendjét megtárgyalta. A Képviselő-testület ülését bezárja. Bejelenti, hogy a Képviselő
testület következő, munkaterv szerinti ülése 2019. március 21-én lesz. 

A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 11.35 óra. 

K.m.f. 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek 
az SZMSZ 20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés 
jegyzőkönyvének részét képezik. 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

./ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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JELENLÉTI ÍV 

2019. február 21-én megtartott képviselő-testületi üléshez 

A Képviselő-testület tagjai: 

1. D. Kovács Róbert Antal polgármester 

2. Agócs Zsolt 

3. Bányai Tibor Péter 

4. dr. Fejér Tibor 

5. Gál Judit 

6. Marksteinné Molnár Julianna 

7. Mácsik András 

8. dr. Mátrai Gábor 

9. dr. Pap Sándor alpolgármester 

10. Patay-Papp Judit Vivien 

11 . Radványi Gábor alpolgármester 

12. Somlyódy Csaba 

13. Szilágyi-Sándor András 

14. Tóth Balázs 

15. Tubák István 

16. Varga István 

17. Weeber Tibor alpolgármester 
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Tanácskozási joggal részvevők: 

Dr. Szabó Krisztiánjegyző 

Hegedűs Károly 

Cserteg Imre 

Dobrai Zsuzsanna 

Dr. Ács Viktória 

Dr. Egervári Éva 

Dr. Kappel Patrícia Anna 

Dr. Nagy Jolán 

Dr. Szabados Ottó 

Dr. Tóth Erzsébet 

Dr. Szüts Korinna 

Ehrenberger Krisztina 

Fodor János 

Habináné Musicz Erika 

Horváthné dr. Tóth Enikő 

Kálmánné Szabó Judit 

Kárpáti Beatrix 

Korányiné Csősz Anna 

Dr. Korpai Anita 

Dr. Mózer Éva 

Mozsár Ágnes 

Novák Andrea 

Fonyódi Ágnes 

Rappi Gabriella 

Szász József 

Török Andrea 

Végh Erzsébet 
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Országgyűlési képviselők 

Burány Sándor 

Dunai Mónika 

A nemzetiségi önkormányzatok elnökei: 

Nagy István 

Kollátosz Jorgosz 

Kovács Brankó Krisztián 

Wygocki Richárdné 

Inguszné dr. Barabás Rita 

Bacsa Gyula 

Gergely Károlyné 

Papp Zoltán 

Medveczky Katalin 

Szabó Bogdán Árpád 

Petrovszka Viktória 
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai: 

Almádi Krisztina Éva 

Baloghné Stadler Irén 

Czirják Sándor 

Gerstenbrein György 

Gregus György 

Lakatos Béla 

Mustó Géza Zoltán 

Nagyné Horváth Emília 

Pluzsik Gábor 

Tamás László 

Vermes Zoltán László 

Vincze Sándor 
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Meghívottak: 

Benkóné Turcsányi Ildikó 

Deézsi Tibor 

Dr. Gyetvai Tibor r. ezredes 

Dr. Haintz Andrea 

Dr. Horváth Tivadar 

Turmely Erzsébet 

dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó 

Fehér Gyöngyi 

Géczi Béla 

Göncziné Sárvári Gabriella 

Győrffy László 

Horváth Lajos 

Jandó Ágnes 

Lajtai Ferencné 

Laukó Zsófia 

dr. Magyar Adrienn 

Nagy István 

Némethné Lehoczki Klára 

Sóron Ildikó 

Szabó László 
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A NÉV SZERINTI SZAVAZÁS EREDMÉNYÉT RÖGZÍTŐ JEGYZŐKÖNYV 

Az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére" 
tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról, az ajánlati felhívás és a közbeszerzési 

dokumentumok elfogadásáról 
szóló döntéshez, 

amely a 2019. február 21-én megtartott 
képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének mellékletét képezi. 

A Képviselő-testület tagjai : 

IG EN NEM TARTÓZKODÁS 

1. D. Kovács Róbert Antal polgármester X 
2. Agócs Zsolt X 
3. Bányai Tibor Péter X 
4. dr. Fejér Tibor X 
5. Gál Judit )( 
6. Mácsik András x· 
7. Marksteinné Molnár Julianna X 
8. dr. Mátrai Gábor Imre x· 
9. dr. Pap Sándor y· 
10. Patay-Papp Judit Vivien X 
11. Radványi Gábor ·x· 
12. Somlyódy Csaba -

13. Szilágyi-Sándor András x 
14. Tóth Balázs X 
15. Tubák István X 
16. Varga István X 
17. Weeber Tibor X 

A közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 27. § (5) bekezdése, valamint a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 31/2011. (IX. 23 .) önkormányzati rendelet 64. § (2) bekezdése 
alapján. 

Dr. Sz ó Krisztián 
jegyző polgármester 



A NÉV SZERINTI SZAVAZÁS EREDMÉNYÉT RÖGZÍTŐ JEGYZŐKÖNYV 

A „Köztemetés szolgáltatás megrendelése" tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról, 
az eljárást megindító felhívás és a közbeszerzési tervdokumentumok elfogadásáról 

szóló döntéshez, 

amely a 2019. február 21-én megtartott 
képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének mellékletét képezi. 

A Képviselő-testület tagjai: 

IGEN NEM TARTÓZKODÁS 
1. D. Kovács Róbert Antal polgármester X 
2. Agócs Zsolt X 
3. Bányai Tibor Péter X 
4. dr. Fejér Tibor x 
5. Gál Judit >( 
6. Mácsik András X 
7. Marksteinné Molnár Julianna x 
8. dr. Mátrai Gábor I1me X 
9. dr. Pap Sándor x· 
10. Patay-Papp Judit Vivien X 
11. Radványi Gábor x 
12. Somlyódy Csaba 

13. Szilágyi-Sándor András X 
14. Tóth Balázs X 
15. Tubák István )( 
16. Varga István X 
17. Weeber Tibor A 

A közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 27. § (5) bekezdése, valamint a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 31/2011. (IX. 23.) önkormányzati rendelet 64. § (2) bekezdése 
alapján. 

D. Kovács Róbert Antal 
polgármester 




